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استاندار هرمزگان : 

هرمزگان موفق به کسب 
رتبه اول کشوری در امنیت 

سرمایه گذاری شد 
رئیس هیئت مدیره 

شرکت فولاد هرمزگان مطرح کرد

  لزوم تزریق به موقع نقدینگی 
به طرح  های توسعه ای

استانداری، فرمانداری، آموزش و پرورش، شورای شهر، شهرداری و... در حوزه سرویس مدارس رفوزه شدند و خوب عمل نکردند
  درحالی مهرماه هم آغاز شد و دانش آموزان وارد مدارس شدند که متاسفانه 
بدلیل سوءتدبیر و مدیریت مسئولان و متولیان حوزه سرویس مدارس، والدین 
زیادی همچنان برای تامین سرویس مدارس با مشکل مواجهند و نتوانستند با 

شرکت های سرویس مدارس قرارداد ببندند و بلاتکلیف مانده اند.
والدین  گذشته  سال  مانند  که  است  شده  باعث  مدارس  سرویس  کمبود    
دغدغه  همچنان  و  بگیرند  مدرسه  سرویس  مسیرها  از  برخی  برای  نتوانند 
 سرویس مدرسه را داشته باشند و هیچ مسئولی نیز خود را در این حوزه پاسخگو 

نمی داند.
زمینه  این  در  شهرداری  و  مدارس  و  پرورش  و  آموزش  رفت  می  انتظار   
برنامه ریزی بهتری می کردند و والدین دانش آموزان هر مدرسه می دانستند برای 
انعقاد قرارداد به کدام شرکت سرویس مدرسه مراجعه کنند. الان والدین مجبورند 
به این هفت شرکت بروند یا تماس بگیرند که با پاسخ »سرویس نداریم«  و یا برای 
آن مسیر و آن مدرسه سرویس نداریم و.... مواجه می شوند و برای سرویس مدرسه 

صفحه 8 را بخوانیدسرگردانند. 

مدیرعامل فولاد هرمزگان در بازدید اعضای 
هیئت مدیره از طرح  های توسعه ای مطرح کرد

تولید و توسعه، دو بال 
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اقدامات دقیقه 90 اثرگذار نبود 

مسئولان سرویس مدارس هرمزگان رفوزه شدند

رئیس مجلس شورای اسلامی در مراسم رژه ملی ۳۱ شهریور در بندرعباس عنوان کرد 

  تقویت رابطه با تمام کشورهای اسلامی
 اولویت قطعی سیاست خارجی 

گروه خبر // مدیرعامل شــرکت فولاد 
هرمزگان گفت: خوشــبختانه در فولاد 
هرمزگان شــاهد رقم خوردن اتفاقات 
بزرگی همچون افزایــش تولید و آغاز 
اجرای طرح های توسعه ای به منزله دو بال 
برای اعتلای نام فولاد هرمزگان هستیم و 

این دو مولفه متوازن پیش می روند.
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا؛ عطاالله 
معروفخانی مدیرعامل، مصطفی عطایی پور 
رئیس هیئــت مدیره، محســن تابش و 
محمدرضا بنائیان اعضای هیئت مدیره به 
همراه تعدادی از معاونان و مدیران شرکت 
فولاد هرمزگان از خط تولید و طرح های 
توسعه ای بازدید و جلسه ای نیز به منظور 
پایش و بررسی این طرح ها برگزار کردند.در 
جلسه پایش و بررسی طرح های توسعه ای، 
معروفخانی با اشــاره بــه عملکرد فولاد 

هرمزگان در پنج ماه نخســت امسال، بیان 
کرد: خوشبختانه تلاشگران فولاد هرمزگان 
توانستند علی رغم تمام مشکلاتی که سد راه 
صنعت فولاد بود، به ویژه کمبود انرژی، به 
شعار امسال مبنی بر رشد تولید جامه عمل 
بپوشانند. به طوری که تا پایان مرداد ماه رشد 
7.5 درصدی در تولید تختال فولادی و 29 
درصدی در تولید آهن اسفنجی در شرکت 
حاصل شد. کســب این موفقیت با تلاش 
جهادگونه همه همــکاران در حوزه های 
مختلف حاصل شده است.وی افزود: علاوه 
بر رشــد تولید در فولاد هرمزگان، امسال 
شاهد ســرعت گرفتن اجرای طرح های 
توســعه ای نیز بودیم. با مساعدت اعضای 
هیئت مدیره و همکاری تنگاتنگ معاونان 
و شــرکت های زیرمجموعــه، طرح های 
توسعه ای بدون توقف پیش می روند و حتی 

در برخــی از پروژه ها از برنامه نیز جلوتر 
رفته ایم.مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان 
با اشــاره به ادامه اجرای استراتژی های 
فولاد هرمزگان در راستای استراتژی های 
هلدینگ مبارکه و تاکیدات مدیرعامل آن، 
خاطرنشان کرد: هم تولید و هم توسعه در 
فولاد هرمزگان به طور متوازن پیش رفته 
است و این دو مولفه، دو بال اعتلای فولاد 
هرمزگان در میان فولادســازان خواهند 
بود. از یک سو، با توجه به استراتژی های 
کلان کشور مبنی بر توسعه صنعت فولاد به 
ویژه در استان هرمزگان پیگیری می شود 
و از سوی دیگر، شــعار امسال مبتنی بر 
رشد تولید است. بنابراین فولاد هرمزگان 
در هر دو مولفه توســعه و تولید به خوبی 
پیش می رود و می تواند به زودی به یکی از 
بزرگ  ترین فولادسازان کشور تبدیل شود.

معروفخانی در پایان صحبت های خود از 
هماهنگی و همدلی اعضای هیئت مدیره 
فولاد هرمزگان تقدیر و تشکر کرد و گفت: 
این هماهنگی ها به ویژه طی یک ســال 
اخیر باعث رقــم خوردن اتفاقات بزرگی 
همچون آغاز طرح های توسعه ای مهمی 
همچون افزایش ظرفیــت از 1.5 میلیون 
تن به 3.2 میلیون تــن و طرح نورد گرم 
ازجمله آن بوده است. همچنین با هماهنگی 
و همدلی و تلاش جهادگونه همکاران در 

فولاد هرمزگان رشــد تولید حاصل شده 
و امیدواریم برای نیمه دوم سال نیز شاهد 
رقم خورد اتفاقات مبارکی باشیم.در پایان 
جلسه اعضای هیئت مدیره فولاد هرمزگان 
ضمن تقدیــر از مدیرعامــل، معاونان و 
کارکنان فولاد هرمزگان در ثبت رکوردها و 
سرعت در اجرای توسعه، بر همدلی بیشتر 
میان اعضای هیئت مدیره برای هم افزایی 
و اعتــلای نام فولاد هرمــزگان در میان 

فولادسازان کشور تاکید کردند.

مدیرعامل فولاد هرمزگان در بازدید اعضای هیئت مدیره از طرح های توسعه ای مطرح کرد
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صفحه 1 را بخوانید

گروه خبر // رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به اینکه باید خدمت به مــردم را اولویت و افزایش 
کارآمدی را مدنظر قرار دهیم، گفت: خوشبختی مردم 
خود را در قطع اتکا به دســت بیگانه و تکیه به اراده 
مردمی می دانیم و تأکید می کنیم که تقویت رابطه 
با تمام کشــورهای اسلامی، اولویت قطعی سیاست 

خارجی جمهوری اسلامی است. 
  محمد باقر قالیباف رییس مجلس شورای اسلامی در 
آغاز مراسم رژه ملی 31 شهریور در بندرعباس اظهار 
کرد: پیروزی در دوران دفاع مقدس، از معجزات انقلاب 
اســلامی بود چرا که در آغاز جنگ تحمیلی و آنهم در 
ســال های اول پیروزی انقلاب و نبود آمادگی انسجام 
و آمادگــی لازم در یک انقــلاب عظیم و آنهم با یک 
دشمنی همه جانبه و هماهنگی میان ابرقدرت های آن 
زمان آمریکا و شــوروی آن زمان که تنها نقطه هم نظر 
آنان حمله به ایران اســلامی و تجاوز به ایران بود. وی 
گفت: پیروزی در دفاع مقدس شــبیه یک معجزه بود. 
همان طور که کســی فکر نمی کرد که انقلاب اسلامی 
به پیروزی برســد، در دفاع مقدس نیز همین گونه بود.
رئیس مجلس شــورای اسلامی، دو رکن امام و مردم و 
ایجاد امکان حرکت بر پایه سنت های الهی و اراده ملی 
و مردمی مبتنی بر محاسبات الهی را  رمز پیروزی ما در 
دوران دفاع مقدس دانست و تاکید کرد: نیازمند یادآوری 
در مبانی این موفقیت برای تکرار آن پیروزی های بزرگ 

هستیم.قالیباف تاکید کرد: تبلور حضور مردم و اراده ملی 
مبتنی بر باورهای الهی مختص جنگ با رژیم بعثی عراق 
نبود و نیســت بلکه برای مواجه شدن با هر دشمنی و 
هر جنگی از سخت یا نرم یا ترکیبی و شناختی و یا با 
آمریکا و صهیونیســت ها و یا با هر جایی که مخالفت 
با سنت های الهی و مبانی انقلاب اسلامی باشد، اگر با 
همین باورها حرکت کنیم، خدای متعال وعده پیروزی 
داده و همان طوری که در دوران دفاع مقدس نیز حس 
کردیم، رمز پیروزی ما اســت.قالیباف تصریح کرد: ما 
در کنار دشــمن های ظالمی که در بیرون کشــورند و 
 توطئه می کنند، دشــمنان درونی نیــز داریم و همانا 

 دست برداشــتن از اصولمان و اعتقاد به مبانی الهی و 
سست  شدن، دشمن ما است و باید توجه کنیم که اگر ما 
تحول و خلاقیت را رها کنیم و در رفع اشکالات و اصلاحات 
در اداره امور غفلت کنیم، این دشــمن درونی ماست.
 رئیس مجلس، اختلاف افکنی بین مردم و بین دولت و 
 مــردم و اختلاف میان مســؤولان که ما را به ســمت 
فشل بودن پیش می برد را نیز دشمن مهمی خواند که سبب 
ســرگرم شدن ظرفیت ها به حواشی که خواسته دشمن 
خارجی است، می شود.  قالیباف تاکید کرد: باید خدمت 
به مردم را اولویت و افزایش کارآمدی را مدنظر قرار دهیم 
و تمام تلاشمان، اثبات کارآمدی دین در اداره امور جامعه 

باشد.وی همچنین گفت: از این فرصت کنار خلیج فارس 
و تنگه هرمز که نقش مهمی در امنیت انرژی دنیا را دارد، 
یکی از بزرگ ترین پیشرفت هایی که ما برای قوی شدن 
ایران عزیزمان توجه کنیم، توجه به تمدن سازی دریاپایه 
است که فرصت بزرگ مورد تأکید رهبری معظم انقلاب 
اسلامی نیز هست و باید در ابعاد اقتصادی و اجتماعی به 
آن توجه کنیم.قالیباف افزود: ما در مجلس نیز در آستانه 
 تنظیم برنامه هفتم توجه به این امر مهم و تمدن ساز که 
 می تواند تحول جدی و اساســی و یکی از مهم ترین 
پایه های قوی شدن ایران اســلامی است، مورد تاکید 
داریم و برای اســتفاده از چنین فرصت مناسب، نیازمند 
یک برداشت مشترک و مسیر مشترک بین همه مسؤولان 
در بخــش های مخلتــف چه بخش ســران قوا و هم 
نیروهای مسلح و فهم مشترک در این موضوع برسیم و 
آن را اولویت مشترک خویش بدانیم و با راهبرد و مسیر 
مناسبی در این راه گام برداریم.رئیس مجلس تصریح کرد: 
خوشبختی مردم خود را در قطع اتکا به دست بیگانه و 
تکیه به اراده مردمی می دانیم و تأکید می کنیم که تقویت 
رابطه با همه کشورهای اسلامی، اولویت قطعی سیاست 
خارجی جمهوری اسلامی است و امروز هم شاهد این 
فرصت و هماهنگی و همکاری بین کشورهای اسلامی 
هستیم. به گزارش فارس ، وی ابراز امیدواری کرد: این 
همدلی و همراهی در صلح پایدار و رشد و توسعه منطقه 

به سرانجام و نتیجه نهایی برسد.

رئیس مجلس شورای اسلامی در مراسم رژه ملی ۳۱ شهریور در بندرعباس عنوان کرد 

 تقویت رابطه با تمام کشورهای اسلامی، اولویت قطعی سیاست خارجی 
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  مدیرکل ثبت احوال هرمزگان عنوان کرد 
سازمان ثبت احوال 

در مسیری جدید همگام با فناوری نوین    
  گــروه خبر // ابراهیم هویــدا مدیرکل ثبت احوال 
اســتان هرمرگان از ایجاد ،راه اندازی و بهره برداری 
چند سامانه کاربردی در سازمان ثبت احوال خبر داد.

به گزارش خبرنــگار دریا ،ابراهیم هویدا،مدیرکل ثبت 
 احوال اســتان،طی نشســتی از ایجــاد ،راه اندازی و 
بهره برداری از سامانه های جدید در سازمان ثبت احوال 
خبــر داد.مدیرکل ثبت احوال اســتان هرمزگان،ضمن 
اشــاره به نوین ســازی و الکترونیکی شدن خدمات 
 ثبت احــوال اظهار داشت:ســازمان ثبــت احوال با 
برنامه ریزی و حرکت به ســوی نوین سازی همگام با 
فناوری های روز دنیا، ایجاد ،راه اندازی و بهره برداری 
از ســامانه هــای جدید را در دســتور کار خود قرار 
داده اســت.وی در ادامه خاطر نشان کرد:سامانه جامع 
قوانین و مقررات سازمان ثبت احوال با هدف یکپارچه 
ســازی قوانین و مقررات این سازمان و آگاهی بخشی 
و پرهیز از هرگونه ســلیقه ای عمل نمودن و سهولت 
ارجاع قوانین، ایجاد شده و بعنوان سامانه پایه در نظر 
گرفته می شود.مدیرکل ثبت احوال استان هرمزگان در 
ادامه خاطر نشان کرد:سازمان ثبت احوال همچنین در 
راستای کاهش میزان مراجعات حضوری اقدام به ایجاد 
ســامانه تعاملی نام نموده است .این سامانه در راستای 
اجرای مصوبات برنامه اجرایی ســال 1402 سازمان 
ثبت احوال ایجاد شــده و به کاربران امکان مشــاهده 
اسامی مجاز و معانی آنها را با امکان جستجو بر اساس 
معانی و فراوانی نــام ، معیارهای انتخاب نام و مطابق 
با گویش های رایج کشورو امکان ارائه مشاوره برخط 
 ایجاد گردیده اســت و پس طی مراحل آزمایشــی به 
بهره برداری خواهد رســید. وی در ادامه اظهار داشت: 
یکی دیگر از ســامانه های مهم که در ســازمان ثبت 
احوال به بهره برداری رســیده است، سامانه تشخیص 
چهره و پردازش تصویر اســت که هــدف از ایجادآن 
ایجاد امکان استعلام هویتی اشخاص حقیقی بر اساس 
پردازش تصویــر چهره و همچنن ارائه ســرویس به 
است.ابراهیم هویدا خاطر  مرتبط  اجرایی  دستگاههای 
نشان کرد:زنده بودن پایگاه جمعیتی، در اختیار داشتن 
تصاویر کارت هوشمند، امکان بهبود کیفیت جستجوی 
چهره، امکان ترکیب تصویرچهره با اثر انگشت، ایجاد 
امکان شناســایی افراد بر اساس تصویر چهره و ارتقاء 
امکانات پایگاه تصویر چهره سازمان ثبت احوال کشور 
از جمله مزایای این ســامانه است.وی در پایان اذعان 
داشــت: این سامانه امکان پردازش تصویر و تشخیص 
 چهره بــه عنوان ورودی ســامانه، از میــان تصاویر 
موجود در پایگاه اطلاعات جمعیت کشــور را فراهم 

می نماید.

گروه خبر //  اســتاندار هرمزگان، گفت: بر 
اساس گزارش پایش امنیت سرمایه گذاری 
کشور استان هرمزگان موفق به کسب رتبه 

اول بین استان ها شده است.
  به گزارش خبرنگار دریا ، مهدی دوستی نماینده 
عالی دولت در استان هرمزگان، اظهارداشت: بر 
اســاس گزارش پایش امنیت ســرمایه گذاری 
کشــور که توســط مرکز پژوهش های مجلس 
شورای اسلامی تهیه شده است، استان هرمزگان 
موفق به کسب رتبه اول بین استان ها شده است.

وی افزود: گزارش پایش امنیت سرمایه گذاری 
با اســتفاده از آمارهای رسمی و ارزیابی بیش 
از 3 هزار و ۶00 فعــال اقتصادی نمونه انجام 
شده است.دوســتی تأکید کرد: در این گزارش، 
میزان حمایت مسئولان اســتانی از داوطلبان 

سرمایه گذاری، عمل به وعده های اقتصادی داده 
شــده، ثبات قیمت، میزان وفای عهد در اجرای 
قراردادهای کتبی و شفاهی، شفافیت و سلامت 
اداری جزو مهم تریــن معیارهای ارزیابی بوده 

است.
  استاندار هرمزگان، با بیان اینکه  هرمزگان در 
پایش امنیت سرمایه گذاری پاییز 1401 دارای 
جایگاه سوم کشوری بوده،عنوان کرد: بر اساس 
گزارش مرکز پژوهش های مجلس، شــاخص 
امنیت سرمایه گذاری  هرمزگان در پاییز 1401، 
۶.4۸ بوده اســت که این شاخص در زمستان 
1401 به 5.57 رســیده و هرمزگان جایگاهی 

بالاتر از استان های سمنان، مازنداران و کرمان 
را کسب کرده است.

   وی تاکید کرد: اســتان هرمــزگان تقریبا در 
تمام شــاخص های اقتصادی این ارزیابی جزو 
10 اســتان برتر بوده و در نماگر شــفافیت و 
ســلامت اداری، ثبــات و پیش بینــی پذیری 
مقــررات و رویه های اجرایی نیز موفق شــده 
رتبه اول ارزیابی ها را از آن خود کند.دوســتی 
خاطرنشــان کرد: جایگاه امنیت سرمایه گذاری 
استان هرمزگان طبق آمار منتشره توسط مرکز 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی در زمستان 

1400، یازدهم بوده است.

استاندار هرمزگان : 

هرمزگان موفق به کسب رتبه اول کشوری در امنیت سرمایه گذاری شد 

گروه خبر // هیأت قضایی جمهوری 
اسلامی ایران به سرپرستی رئیس 
کل دادگستری استان هرمزگان در 
مجمع قضات منطقه ای دادگاه های 
کشور های عضو سازمان همکاری 
شــانگهای که به میزبانی دادگاه 
عالی خلق چین برگزار می شــود، 

شرکت کرده است.
   بــه گــزارش خبرنــگار دریا ؛ با 
هدف توســعه همکاری های حقوقی 
کشور های عضو ســازمان همکاری 
قضات  منطقه ای  مجمع  شــانگهای، 
دادگاه هــای کشــور های عضو این 
سازمان به میزبانی دادگاه عالی خلق 
چین برگــزار شــد و هیئت قضایی 
جمهــوری اســلامی ایــران نیز به 
سرپرستی مجتبی قهرمانی »رئیس کل 
دادگستری هرمزگان« در این اجلاس 
شــرکت کرده اســت.در این نشست 
مسائلی از جمله اعتبار قضایی، جرائم 

قرارداد های  ای،  رایانه  اطفال، جرائم 
تجاری و راه های توسعه همکاری های 
قضایی میان کشور های عضو سازمان 
شــانگهای مورد بحث و تبادل نظر 
قــرار می گیرد.با توجــه به پذیرش 
عضویت دائم جمهوری اسلامی ایران 
در ســازمان همکاری های شانگهای 
و به دعــوت چین، هیئــت قضایی 
کشورمان شــامل پنج نفر از قضات 
عالی رتبه در این مجمع حضور یافتند. 
اعضای این هیئت به سرپرستی دکتر 
مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری 
الاسلام  هرمزگان و عضویت حجت 
المســلمین ســید کاظم موسوی  و 
رئیس کل دادگســتری استان فارس، 
دکتر شــهرام لرستانی معاون دادستان 
عمومــی و انقلاب تهــران و رئیس 
مجتمع جرایم رایانــه ای، دکتر احمد 
شهید  قضایی  مجتمع  رئیس  جعفری 
فهمیده ویژه اطفال و نوجوانان و دکتر 

عطااله رودگــر مدیرکل تدوین لوایح 
معاونت حقوقی قوه قضائیه هســتند.

مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری 
هرمزگان در حاشیه این اجلاس اظهار 
کرد: در اجرای سیاســت های کلان 
دســتگاه قضایی و ماموریت صادره 
از ســوی معاونت امور بین الملل قوه 
قضاییه و ستاد حقوق بشر هیئت پنج 
نفره قضــات ایرانی در مجمع قضات 
منطقــه ای چین و کشــور های عضو 
کردند؛  شانگهای شــرکت  همکاری 
محــور اصلی این مجمع و نشســت 
تبــادل تجربیــات و همکاری های 
قضایی بین المللی بود؛ اعتبار قضایی، 
جرایم اطفــال، جرایــم رایانه ای و 
قرارداد های تجاری بین المللی در این 
نشســت مورد بحث قرار گرفتند و 
تبادل تجربیات انجام شد.وی همچنین 
گفت: حضور هیئت ایرانی حضوری 
موثر و پررنگ بود و ســخنرانی ها و 

ارائه مطالب هیئت ایرانی مقبول همه 
کشــور های عضو سازمان واقع شد و 
در نشســت های دو و چندجانبه هم 
تبادل تجربیــات صورت گرفت؛ این 
موضوع در راســتای سیاســت های 
نوین تحولی قــوه قضاییه و حضور 
قوه قضاییه در عرصه های بین المللی 
با توجه به عضویــت دائمی ایران در 
موضوع  شانگهای  همکاری  سازمان 

مهم و قابل توجهی است.شــایان ذکر 
است؛ سازمان همکاری شانگهای از 
سال 2001 میلادی ایجاد شده است 
که هم اکنون 9 کشور اعضای دائم آن 
را تشکیل می دهند و از تیرماه امسال 
نیز جمهوری اسلامی ایران با موافقت 
سران کشــور های عضو، به عضویت 
دائم این سازمان بین المللی درآمده و 

دارای حق رأی است.

حضور هیأت قضایی ایران در مجمع قضات کشور های عضو سازمان همکاری شانگهای

پشت پرده سیاست 

  
این همان چیزی است که نمی توان خرید!

دکترسیدرضی عمادی- این روزها رسانه های مختلف منطقه و جهان تصاویر استقبال 
گسترده از رونالدو در تهران را پوشش دادند و هر کدام نیز تحلیل های مد نظر خود 
را در این خصوص بیان کردند. برخی از همین تصاویر برای سیاه نمایی علیه نظام 
جمهوری اســلامی ایران و مردم ایران اســتفاده کردند، برخی از عربستان به دلیل 
آوردن فوق ســتاره ها به فوتبال آسیا تمجید کردند و برخی هم از اقدام طرفداران 
ایرانی رونالدو دفاع کردند. اگرچه مسئولان باشگاه پرسپولیس و حتی فدراسیون 
فوتبال می توانستند ورود باشگاه النصر و کریس رونالدو به تهران را بهتر مدیریت 
کنند، اما سیاه نمایی علیه ایران نیز ترفند نخ نما شده رسانه های معاندی است که از 
هر فرصتی برای تخریب وجهه جمهوری اسلامی ایران استفاده می کنند. واقعیت این 
است که استقبال گسترده ایرانی ها از رونالدو اتفاق غیرمنتظره یا بی سابقه ای نبود 
بلکه اتفاق عادی اســت که با توجه به جایگاه سلبریتی ها از جمله سلبریتی های 
ورزشی و به خصوص برنده 5 توپ طلای جهان، در هر کشور دیگری که شاید به 
ندرت شــاهد حضور این چهره ها باشند، رخ می دهد. زمانی که لیونل مسی فوق 
ستاره آرژانتینی به پاری سن ژرمن پیوست یا به تازگی که آرژانتین با مسی به چین 
رفت هم طرفداران وی استقبال گسترده ای به عمل آوردند. دلیل این استقبال گسترده 
مردمی بیش از همه ناشی از تبدیل شدن این چهره ها به مرجعیت برای نسل جوان 
امروزی در سراسر جهان از جمله ایران است. موضوع دیگر این که، استقبال گسترده 
طرفداران ایرانی از کریس رونالدو هم برای فوتبال ایران و هم فوتبال عربســتان 
سعودی یک امتیاز و صحنه مثبت بود. رونالدو، فوتبال عربستان و رسانه ها جایگاه 
فوتبال در ایران و ســرمایه اجتماعی ورزش ایران را درک کرده اند. دیدار آدرین، 
کودک طرفدار رونالدو و فاطمه حمامی، دختر هنرمند معلول با این فوق ســتاره 
پرتغالی نیز از جمله تصاویر زیبای حضور باشــگاه النصر و رونالدو در تهران بود.

باشگاه النصر عربستان که از استقبال ایرانی ها به شدت خوشحال شد، تعبیر جالبی 
به کار برد و با انتشار تصاویر استقبال مردم از اتوبوس رونالدو از مردم قدردانی کرده 
و در توئیتر خود نوشته است: »این همان چیزی است که نمی توان خرید!« اشاره این 
باشگاه عربستانی به سرمایه انسانی فوتبال در ایران است.استقبال گسترده از رونالدو 
در تهران یک امتیاز برای عربستان نیز بود. این اقدام طرفداران پرشور ایرانی نشان 
داد که باشــگاه های عربستانی با هزینه سنگین در فوتبال، شور و نشاط به جامعه 

فوتبال دوست عربستان و به لیگ قهرمانان آسیا تزریق کرده اند.
انعکاس

الف نوشت: خبرگزاری فارس خبر داد: یک گروه هکری، با هک اکانت تلگرامی 
پشتیبان شبکه ایران اینترنشــنال، تمام افرادی را که به این شبکه پیام داده بودند، 
جمع آوری کرد. بــه این ترتیب به زودی افرادی که از داخل ایران به این شــبکه 

اطلاعات ارسال می کردند، به دست قانون سپرده خواهند شد.
 تابناک خبرداد: حســین طائب مشاور عالی فرمانده کل سپاه گفت: آمریکا قادر 
به نهایی کردن هیچ پرونده ای علیه ایران همانند هسته ای، حقوق بشر و تروریست 
نخواهد بود و از طرفی فضای داخلی آمریکا هم اجازه توافق بزرگ را نمی دهد؛ به 
همین علت در مرحله اول به دنبال آزادسازی پول ها و زندانیان و بعد از آن به دنبال 

اف ای تی اف و بعد از آن به دنبال برگشتن به برجام است.
 دیده بان ایران خبرداد:  وبســایت سازمان ثبت احوال از دسترس خارج شده 
است. یک گروه هکری ادعا کرده این وبسایت را هک کرده است. مسئولان سازمان 
اعلام کرده اند که وبســایت این ســازمان هک نشده اما درباره غیرفعال شدن این 
وبسایت توضیحی ارائه نداده اند. همزمان یک گروه هکری تصاویری از اطلاعات 
این سامانه  را منتشر و ادعا کرده که سایت سازمان ثبت احوال کشور را هک کرده 

است.  

عواقب راهزنی کره ای
معاون حقوقی رئیس جمهور: کره جنوبی باید خسارت بدهد؛ ما درباره ما به التفاوت 
پول خود ادعا داریم.ماجرا از اردیبهشت سال 97 اوج گرفت. زمانی که ترامپ در ادامه 
حماقــت هایش، تحریم نفتی علیه ایران را کامل کرد و از تمدید معافیت های خرید 
نفت ایران به برخی کشورها از جمله کره جنوبی سرباز کرد. آن زمان کره جنوبی نیز 
خرید نفت و فراورده های نفتی از ایران را به صفر رساند اما پول خریدهای قبلی خود 
را تسویه نکرد تا این که  چند هفته پیش نزدیک به ۶ میلیارد دلار از منابع مالی بلوکه 
شده ایران در این کشور آزاد شد.اما حالا محمد دهقان، معاون حقوقی رئیس جمهور 
می گوید: پس از آن که وجوه ما از کره جنوبی آزاد شد، این مسئله مطرح شده که با 
توجه به این که کره مانع انتقال وجوه ما در زمان مناسب شده و قیمت پول کره کاهش 
پیدا کرده و جمهوری اسلامی ایران بابت این کاهش ارزش پول خسارت دیده، دوباره  
کارکارشناسی انجام شود. دهقان  افزود: ما دوستان کارشناس خود را بسیج کرده و از 
وکلای بین المللی هم تقاضای نظریه کرده ایم و به زودی در این باره نظر خود را اعلام 
می کنیم. اما بدون این که نظر قطعی را اعلام کنیم، فکر می کنیم کره باید ما به التفاوت پول 
ما را پرداخت کند چون این کشور باعث شده که ارزش پول ماکه 7 میلیارد دلار بوده، 
کاهش پیدا کند. معاون حقوقی رئیس جمهور،  گفت: در مدت سه سال یا چند سالی که 
اجازه ندادند تا پول ما به ایران منتقل شود باید خسارت این منع را بپردازند. البته نظر 
قطعی را بعداً اعلام می کنیم و این فعلًا نظر اولیه ماست. ما این فرضیه را مطرح کردیم 
و آن را به وکلای بین المللی انتقال داده ایم تا در این خصوص نظر خود را اعلام کنند، 
اگر نظر آن ها مثبت بود، در این باره اقدام خواهیم کرد.وی ادامه داد: ما تقاضای داوری 
درباره کره جنوبی را به مجلس ارائه داده ایم و در آستانه شکایت بودیم و کارهای خود 
را انجام داده بودیم و همه مقدمات دعوی علیه کره جنوبی را فراهم کرده بودیم منتها 
خوشبختانه پس از طرح موضوع دعوی، کار به نتیجه رسید و مذاکرات جواب داد و 
خوشبختانه اصل پول ما بر اساس پول کره جنوبی به ما بازگشته است اما چون ارزش 
پول ما کاهش پیدا کرده نسبت به ما به التفاوت پول خود ادعا داریم و در حال انجام 
کار کارشناسی هستیم.معاون حقوقی رئیس جمهور در پاسخ به سوال دیگری با بیان 
این که » 105 پرونده از منافقین آماده صدور رأی در دادگاه است«، گفت: تعجب آمیز 
است چرا در این سال های طولانی با جنایاتی که منافقین انجام دادند، محاکمه نشدند و 
حکمی برای آن ها صادر نشده است. خوشبختانه در این دولت با پیگیری های صورت 
گرفته 105 پرونده از منافقین آماده صدور رأی در دادگاه است و اقدامات حقوقی بابت 
خســارت های مادی و معنوی که افراد سازمان منافقین در اثر ترورها به مردم وارد 

کردند، بعد از صدور رأی انجام خواهد شد.
تازه های مطبوعات

کیهان - تغییر از نظمی به نظمی دیگر)درجهان( تا حد بســیار زیادی مرهون انقلاب 
ایران و ضربات آن به نظم پیشــین اســت؛ همچنین ایران با داشتن یک مدل متمایز 
حکومت داری، نوع خاصی از تجربه سیاسی که ترکیب دین و دنیاست ارائه نموده که به 

آن جایگاه آلترناتیو نظم پیشین بخشیده است. 
 هم میهن- یکدســت شــدن حکومت و دولت اگرچه از بســیاری جهات موجب 
ناکارآمدی سیاست ها شده است، ولی تاکنون مقابل برخی، آثار مثبت هم داشته است. 
از جمله همین تحرکات خارجی کشور است که نه تنها با هیچ مخالفتی مواجه نمی شود، 
بلکه خیلی راحت توافق اخیر بــا ایالات متحده را »زانو زدن آمریکا در برابر ایران« 

معرفی می کنند، آن هم کسانی که دشمنی با برجام هویت آن ها شده است.
 فرهیختگان- با در نظر گرفتن GDP 7/3۶9 میلیارد دلاری ایران )بر اساس برآورد 
بانک جهانی در 2021( و با احتساب قیمت دلار، اغتشاشات در سال گذشته حدود 
175 همت به اقتصاد ایران از طریق تأثیر بر تولید ناخالص داخلی ضربه زده اســت. 
در واقع کیک اقتصاد ایران امسال می توانست 175 هزار میلیارد تومان بزرگ تر باشد.

گروه خبــر // رئیس  دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان با پذیرش استعفای دکتر حسن زارعی، 
» دکتــر منوچهر کمالی« را به عنوان سرپرســت 

معاونت درمان انتخاب کرد.

  به گزارش خبرنگار دریــا ؛ دکتر غلامعلی جاودان 
ضمن آرزوی موفقیت در تمامی مراحل زندگی برای 
دکتر حسن زارعی، از تلاش ها و زحمات وی در دوران 
تصدی معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 

 قدردانی و با درخواســت استعفای وی موافقت کرد.
دکتر غلامعلی جاودان با قبول این درخواست استعفا، 
»دکتر منوچهر کمالی« از متخصصین با سابقه بیهوشی 

را به عنوان سرپرست معاونت درمان معرفی کرد.

دکتر کمالی سرپرست معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان شد

گــروه خبر // بــا فرارســیدن هفته 
دفاع مقدس، طی مراســمی با حضور 
اســتاندار هرمــزگان از ایثارگران و 
خانواده های معظم شهدا تجلیل به عمل 

آمد.
    به گزارش خبرنگار دریا ، در آســتانه 
چهل و ســومین ســالگرد دفاع مقدس، 
مراســم سراســری »جهاد و مقاومت از 
دیروز تا امروز« به میزبانی حضرت امام 
خامنــه ای رهبر معظم انقلاب اســلامی 
در حســینیه امام خمینی )ره( با حضور 
جمعــی از طلایــه داران، خانواده هــای 
شهدا، هنرمندان، نویسندگان و امدادگران 
و پیشکســوتان و فعــالان دفاع مقدس 
برگزار شد.ســایر استان ها نیز به صورت 
برخط در این مراســم حضور داشته و به 
استماع سخنان رهبر معظم انقلاب اسلامی 
پرداختند که در استان هرمزگان این ویژه 
برنامه در منطقه یکم نیروی دریایی سپاه و 
با حضور مهدی دوستی استاندار هرمزگان 
و حجت الاسلام والمســلمین عبادی زاده 
نماینده ولی فقیه در اســتان و فرماندهان 
ارشد نظامی و انتظامی برگزار شد و ذیل 
آن از ایثارگران هشت ســال دفاع مقدس، 
معظم شــهدا و طلایه داران  خانواده های 
فرهنگ ایثار و شــهادت تجلیل به عمل 
آمد.رهبر معظم انقلاب در ارتباط تصویری 
با حاضرین در این ویژه برنامه با بیان اینکه 
واقعه دفاع مقدس یک برهه برجســته و 

مهم در تاریخ کشــور ما است، فرمودند: 
این مقطع مهم را باید درست بشناسیم و به 
اذهان نسل های بعدی معرفی کنیم؛ عقیده 
راســخ بنده آن است که اگر نسل های پی 
در پی ما دفاع مقدس را بشناسند و جوانب 
مهم دفاع مقدس را بدانند که در این واقعه 
مهم ملت ایران چگونه توانست خود را به 
سکوی پیروزی برساند، درس های بزرگی 
خواهند گرفت. رهبر معظم انقلاب اسلامی 
در ادامه با تاکید بر اینکه نتوانستیم تاکنون 
جزئیات این تابلوی بزرگ را بشناسانیم 
کــه اگر در آن تعمق کنیــم هر بخش آن 
زیبایی های زیادی دارد، خاطرنشان کردند: 
بنده قصد ندارم در این جلسه این هدف را 
عملی کنم؛ زیرا  ممکن نیست، اما مباحث 
را عرض می کنم، عظمــت این حادثه از 
چند دیدگاه می شود مشاهد کرد؛ یکی از 
زاویه های آن چیزی است که از آن دفاع 
می شد، این اولین مورد است. از این زاویه 
بخش اعظم این واقعه تبیین می شود، دوم 
اینکه باید ببینیم ایــن دفاع در مقابل چه 
کسی صورت می گرفت و سومی زاویه این 
است که این دفاع بوسیله چه کسانی انجام 
گرفت که بسیار مهم است.امام خامنه ای با 
اشاره به اینکه عظمت واقعه دفاع مقدس 
را باید شــناخت، اظهار داشتند: اقدامات 
بسیاری زیادی صورت گرفته است، اعم 
از ساخت فیلم و خاطره گویی، اما به اعتقاد 

من جا برای کار زیاد است. 

تجلیل از ایثارگران 
و خانواده های معظم شهدای هرمزگان 

  

گروه خبر //  مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان گفت: تسهیلات تبصره ۱۸ 
از مهم ترین ابزارهای ایجاد اشتغال و رونق تولید است.

    مهدی دســینه در خصوص نشســت کارگروه اســتانی تبصره 1۸ قانون 
 بودجه، گفت: در این جلســه به بررســی طرح های معرفی شده از ادارات در 
حوزه های مختلف پرداخته شد.دسینه اظهار داشت؛ از طرح های معرفی شده 
طرح درمانگاه عمومی مجهز با نزدیک به 70 درصد پیشــرفت فیزیکی دارای 
ســی تی اسکن، ام آر آی و دستگاه های پیشــرفته در بندرعباس و همچنین 
طرح دیگر مربوط به شهرســتان های بشــاگرد و میناب مورد بررســی قرار 
 گرفت.به گزارش  مهر، نماینده وزیر اقتصاد در هرمزگان افزود: ســه طرح در 
حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات جهت اخذ تســهیلات ســرمایه ثابت در 
شهرســتان های بندرعباس، بندرخمیر و بســتک معرفی شده بودند که مورد 

تصویب کارگروه استانی قرار گرفت.

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان:

تسهیلات تبصره ۱۸ مهم ترین ابزارهای 
ایجاد اشتغال و رونق تولید است

خبر

 در حالیکه پس از بازدید » علیرضا مهلی « نماینده وزارت 
راه و شهرسازی در کارگروه تنظیم بازار مسکن و املاک و 
مستغلات کشور از تعدادی از مشاوران املاک بندرعباس 
و حضورشان در شورای مسکن استان در چند هفته قبل، 
وی وعده راه اندازی ســامانه اجاره بها در بندرعباس تا 
اواســط یا اواخر شــهریور داده  بود و مسئولان استانی 
 هم اعلام کردند در شــهریور این ســامانه را راه اندازی 
می کنند، اما خلف وعده شد و راه اندازی سامانه اجاره بها 
در بندرعباس به مهرماه موکول شد.متاسفانه بدلیل ضعف 
نظارت ها و از طرفی قیمت ســازی برخی از مشاوران 
املاک و دلالان در فضای مجازی دیوار و شیپور و فضای 
حقیقی، قیمت های فروش و رهن و اجاره مسکن حبابی 
شد وبه همین دلیل راه اندازی سامانه اجاره بها در خراسان 
رضوی کلید خورد وقرار بود در بندرعباس نیز راه اندازی 
 شــود تا بازار رهن واجاره ســامان یابد. در این طرح 
کف و سقف اجاره املاک با توجه به موقعیت جغرافیایی 
و ســازه و امکانات املاک اعلام شده و مالکان و دلالان 
و مشاوران املاک نمی توانند بیشتر از نرخ اعلامی برای 
 اجاره بها و رهن اعلام کنند واز قیمت سازی ها جلوگیری 
می شــود. انتظار می رود متولیان مربوطه که این سامانه 
را در شــهریور راه اندازی نکردند و وعــده راه اندازی 
ســامانه اجاره بها در مهرماه را دادنــد، این بار خوش 
قول باشند واین ســامانه  را راه اندازی کنند تا از قیمت 
ســازی ها جلوگیری شــده وبازار رهن و اجاره اندکی 
 سامان یابد. متاسفانه بی تدبیری دولت گذشته در اجرای 
طرح های مســکن و عدم ساخت مســکن باعث شد 
کمبود شــدید مسکن در کشور ایجاد شــود و افزایش 
چنــد برای قیمت مســکن و رهن واجــاره را در یک 
دهه اخیر شاهد باشــیم و مردم از خانه دار شدن ناامید 
شوند و شــرایط بگونه ای سخت شــد که مستاجران 
 حتی بســهولت نمی توانند ملکی را رهن و اجاره کنند و 
اجاره های گروهی و خروج از شهر و زندگی در روستا 
 و... رواج یافــت. گرچه دولت ســیزدهم اجرای طرح 
نهضت ملی مســکن را در کشور کلید زد، اما بدلیل سوء 
مدیریت ها و کارشکنی برخی ها و نفوذ مافیای مسکن، 
این طرح به کندی پیش رفت و در بندرعباس با دو سال 
 تاخیر طرح نهضت ملی مسکن وارد فاز اجرا شد و انتظار 
می رود با افزایش نظارت بر ساخت وساز این پروژه، سال 
1403 سال واگذاری واحدهای مسکونی بصورت فاز به 
فاز باشد و هزاران مســتاجر و بی خانمان در این شهر 
خانه دار شــوند که تا آن زمان ضرورت دارد بازار رهن 
واجاره از طریق راه اندازی سامانه اجاره بها کنترل شود. 
از طرفی دیگر قرار بود از اول مهرماه شیپور و دیوار که به 
اذعان مسئولان کشوری و پلیس اماکن در قیمت سازی و 
افزایش قیمت مسکن نقش داشته اند، تعلیق یا به سامانه 
وزارت راه وشهرسازی متصل شوند که اگر این مهم محقق 
شود، دلالان و مشاوران املاک نمی توانند از طریق فضای 
مجازی قیمت سازی کنند. از طرفی دیگر بایستی نظارت 
بر مشــاوران املاک در اســتان و بخصوص بندرعباس 
افزایش یابد و تعزیرات حکومتی احکامی برای متخلفان 
این حوزه صادر کند که بازدارنده ادامه تخلفات باشد. اخذ 
مالیات از خانه های خالی نیز بایستی با جدیت انجام شود 
و امورمالیاتی هرمزگان نیز در این حوزه اطلاع رســانی 
کند. درصورتیکه این اقدامات مداوم و با قاطعیت انجام 
شود، می توان امیدوار بود که مشکلات حوزه مسکن تا 
 حد زیادی کاهش یابد و مردم به خانه دار شدن هم امیدوار 
می شوند و با راه اندازی سامانه اجاره بها، مستاجران هم 
می توانند خانه هایی را با ارزش واقعی و نه حبابی اجاره 

کنند.
   علی زارعی

خلف وعده  
در راه اندازی سامانه اجاره بها

                 

  گروه خبر // طي اعلام حادثه سقوط در چاه براي 
یکي از اهالي شهر هشــتبندي، اکیپ آتش نشانان 
بندرعباسي جهت نجات فرد حادثه دیده به این شهر 
اعزام شــدند که در حین انجام عملیات امداد شهید 
فواد اورنگي در عمق ١٠٠ متري چاه دچار حادثه و به 

شهادت رسید. 
 بــه گزارش خبرنگار روزنامه دریا ، شــهید اورنگي با 
37سال سن یکي از ماهر ترین آتش نشانان بندرعباسي 
بود که در بیش از هزار عملیات امداد و نجات در شــهر 
بندرعباس و نقاط مختلف استان، جان ده ها هموطن را 
از خطر مرگ حتمي نجات داد.شهید فواد اورنگي داراي 
دو فرزند نه ساله و بیست روزه بود که همزمان با سالروز 
تولدش در راه نجات جان مردم به شهادت رسید.لازم به 
ذکر اســت علي رغم آنکه حوزه ماموریت قانوني آتش 
نشاني بندرعباس فقط شهر بندرعباس و حومه مي باشد 
اما آتش نشــانان فداکار شهرداري بندرعباس بصورت 
داوطلبانه در حوادث نقاط دور و نزدیک استان حضور 

یافته و اقدام به نجات جان و مال مردم مي نمایند.

شهادت آتش نشان فداکار بندرعباسي

سرمقاله

خبر
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نماینده مجلس:
تعداد قابل توجهی از ادارات کرمان 
موفق به جذب اعتبار عمرانی نشدند

  آرزو توکلی سرویس استان ها // نماینده مردم کرمان و راور در 
مجلس شورای اسلامی گفت: گزارش های روزهای پایانی شهریور از 
دیوان محاسبات استان و کشور حاکیست تعداد قابل توجهی از ادارات 
کل استان متاسفانه باوجود تمامی تذکرات در جلسات متعدد به ویژه 
نشست برنامه ریزی اســتان، هنوز موفق به جذب اعتبارات عمرانی 
اســتانی نشده اند. به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدرضا پورابراهیمی 
افزود: با توجه به مسائل متعدد در زمینه منابع بودجه ای که با هزاران 
مشــکل فراهم و در بودجه لحاظ و به استان ها ابلاغ می شود، اصلا 
قابل قبول نیست ریالی از منابع بودجه استان به دلیل  نداشتن مدیریت 
صحیح مدیران کل ادارات دولتی استان، به خزانه برگشت داده شود.
وی اظهارداشت: با توجه به شرایط موجود پیش بینی می شود مبلغ قابل 
توجهی از این منابع که با هزاران مشکل در اختیار استان قرار گرفته 
با الزامات قانونی به خزانه کشور برگشت داده شود که این امر به هیچ 
عنوان قابل قبول نیست.این نماینده مجلس تصریح کرد: گزارش ها 
حاکیست ادارات راهداری و حمل و نقل جاده ای، راه و شهرسازی، 
میراث فرهنگی، محیط زیست، ورزش و جوانان، بنیاد مسکن و آبفای 
استان بیشترین منابع جذب نشده را به خود اختصاص داده اند.وی بیان 
کرد: از استاندار درخواست می شود با توجه به فرارسیدن مهلت پایانی 
جذب اعتبارات عمرانی سال 1401 تمهیدات ویژه  به منظور جذب 
منابع اتخاذ کند تا یک ریال از بودجه این استان به دلیل  سوءمدیریت 

برگشت داده نشود.
۱۵ ایستگاه گندزدایی آب در استان بوشهر راه اندازی شد

  سید ابوالحســن جعفری سرویس استان ها// مدیرعامل شرکت 
 آب و فاضلاب اســتان بوشهر گفت: در راستای بهبود وضعیت کیفی 
آب شــرب ، 15 ایستگاه گندزدایی با اعتباری در حدود 50 میلیارد 
ریال در این استان راه اندازی شد. به گزارش خبرنگار دریا ؛ ابوالحسن 
عالی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: فرایند گندزدایی آب اســتفاده 
از روش های فیزیکی یا شــیمیایی به منظور کم کردن بار میکروبی 
اســت که برای تامین سلامتی ضروری و از عوامل مهم پیشگیری از 
بیماری ها است.وی افزود: در همین راستا به موازات اجرای پروژه های 
آبرســانی سنجش کمی و کیفی آب شرب این استان به صورت ویژه 
دنبال می شود.عالی ادامه داد: در حال حاضر سنجش سلامت و کیفیت 
آب در 39 شــهر و 505 روستای استان بوشهر به صورت مستمر در 
حال انجام اســت.وی یادآوشد: بر اساس آزمایش های مکرر روزانه 
در آزمایشگاه های استان وضعیت کیفیت و بهداشت آب استان بوشهر 
اکنون در وضعیتی استاندارد و مطلوب قرار دارد.عالی افزود: در ۶ ماهه 
امسال بیش از 50 هزار آزمایش کلرسنجی در مناطق شهری و بیش 

از 140 هزار آزمایش در روستاهای استان بوشهر انجام شده است.

عکس روز

داود تنی پور ماهیگیری کودکانه، رودخانه بخش شمیل

کاریکاتور

طرح : معصومه زارعی پیری جمعیت

 حســن سیلاوی ســرویس اســتان ها //  معاون 
سیاســی، امنیتی و اجتماعی استاندار خوزستان 
گفت: شناسایی مسائل فرهنگی گام اول مهندسی 
فرهنگی است و در این راستا پنج مساله ریشه ای، 
جامع و اولویت دار فرهنگی در استان مشخص شده 

است. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، عبدالله افرازه شــهاوند 
در نشست شــورای برنامه ریزی و توسعه خوزستان 

در سالن جلسات استانداری خوزستان از جمله این 
مسائل به تغییر در ســبک زندگی اسلامی – ایرانی، 
تضعیف باورهای دینی، تضعیف جایگاه و تاثیرگذاری 
مراجع فرهنگی رســمی و غیررسمی و چالش های 
فرهنگی حاشیه نشینی اشاره کرد.وی ادامه داد: 1۸4 
برنامه و فعالیت دســتگاهی برای کاهش و کنترل هر 

یک از این مسائل تدوین شده است.
   شهاوند با اشــاره به اینکه نقشه مهندسی فرهنگی 

کشــور اصلی ترین سند بالادســتی نظام در عرصه 
فرهنگ محسوب می شود، گفت: برش استانی نقشه 
شامل برنامه عملیاتی نقشه در سطح استان است که 
طبق ساختار و فرآیند مندرج در آیین نامه تدوین و 
اجرای برش های استانی نقشه مهندسی فرهنگی کشور 
و با توجه به اسناد، ظرفیت ها و مسائل استان تهیه و 

اجرا شده است.
   رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان 
اضافه کرد: برش اســتانی نقشــه مهندسی فرهنگی 
خوزستان در افق 1405 تهیه و تدوین شده و در این 

زمینه خوزستان سیزدهمین استان کشور است.

 علیرضــا حائــری زاده ســرویس 
اســتان ها // مدیر گردشگری وزارت 
میــراث فرهنگی صنایع دســتی و 
گردشــگری اســتان یزد گفــت: بر 
شــدن  جهانی  پژوهش ها،  اســاس 
تأثیری زیادی بر رونق گردشــگری 
ندارد، گفت: اما ثبت جهانی یزد برای 

ساکنانش هویت ایجاد کرد.
   بــه گــزارش خبرنــگار دریــا ؛ 
 ســیدمصطفی فاطمی با بیــان اینکه 
جهانی شــدن تاثیر چندانی بر رونق 
گردشگری ندارد، اظهار داشت: در عین 
حال بایــد از این فرصت برای حضور 

در مجامع بین المللی و معرفی هر چه 
 بیشــتر یزد به جهانیان استفاده کرد و 
بهره برداری از این ظرفیت در گرو برنامه 
مدیران استان اســت.وی عنوان کرد: 
تضادی بین حفاظت از معماری سنتی 
و ســازه های تاریخی در کنار توسعه 
هیچیک  و  ندارد  وجود  گردشــگری 
آســیبی را متوجه دیگری نمی کنند و 
ســاکنان بافت تاریخــی می توانند در 
هر دو مورد نقــش آفرینی کنند.مدیر 
فرهنگی  میراث  وزارت  گردشــگری 
صنایع دستی و گردشگری استان یزد، 
مهم ترین دســتاورد ثبت جهانی یزد را 

برای ساکنان  ایجاد احســاس هویت 
بافت تاریخی و بــه دنبال آن افزایش 
مشارکت آنها برای حفاظت از بناهای 
بافت تاریخی دانســت. وی ادامه داد: 
بیشــترین تعدادهای مجوزهای مرمت 
در ســال های اخیر بعد از جهانی شدن 
رخ داده در حالی که در گذشته بسیاری 
از مالکان بافــت تاریخی علاقه ای به 
ســکونت در این بافت و رسیدگی به 

املاک خود نداشتند اما با ایجاد ارزش 
افزوده امــلاک در بافت تاریخی، برای 

بسیاری جذابیت پیدا کرد.
  فاطمی گفت: بافت تاریخی یزد بافتی 
پیوسته، متراکم و زنده است و هویت و 
اصالت آن به شهروندانی است که در آن 
زندگی می کنند و بر این اساس بازویی 
توانمند برای جلوگیری از تخریب آثار 

در کنار دولت محسوب می شوند.

شناسایی پنج مساله ریشه ای فرهنگی در خوزستان

مدیر گردشگری وزارت میراث فرهنگی یزد:

جهانی شدن تاثیری
 بر رونق گردشگری ندارد

غربالگری ۳ سرطان شایع 
در یزد رایگان شد 

  

علیرضــا حائری زاده ســرویس اســتان هــا // رئیس گروه 
بیماری های غیرواگیر مرکز بهداشت استان یزد گفت: در مراکز 
جامع ســلامت خدمات غربالگری سرطان پستان، دهانه رحم و 

روده بزرگ رایگان به مراجعان ارائه می شود. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، محمدعلی اوزی نژاد، اظهار کرد: در همه 
مراکز جامع ســلامت و برای همه گروه های سنی بسته های خدمتی 
رایگانی  وجود دارد که برای افراد بالای 30 علاوه بر این بسته های 
خدمات، بسته خدمات غربالگری سرطان پستان، دهانه رحم و روده 

بزرگ رایگان نیز وجود دارد.
   وی افزود: در زمینه ســرطان پستان و روده بزرگ همه خدمات 
رایگان است، ولی در مورد سرطان دهانه رحم فقط هزینه آزمایش 
را خــود مراجعه کننده پرداخت می کند.رئیــس گروه بیماری های 
غیرواگیر مرکز بهداشت استان یزد گفت: این خدمات در همه مراکز 
بهداشــتی و خانه های بهداشت استان یزد به مراجعان  بطور رایگان 

ارائه می شود.

ســرویس جعفری  ابوالحســن   ســید 
 استان ها // مدیرکل ارتباطات و فناوری 
اطلاعات اســتان بوشــهر گفــت: وزیر 
ارتباطات در نشســت با مدیران استان 
بوشهر بر پیشرفت و تسریع طرح های 

فیبر نوری در این استان تاکید کرد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی ســلیمیان 
در گفت و گو با خبرنــگاران اظهار کرد: در 
این نشست وزیر ارتباطات بر اجرای پروژه 
فیبرنوری منازل و کســب و کارها در سطح 
کشــور با امضا تفاهم نامه با 500 شهرداری 
در سراسر کشــور تاکید کرد.وی افزود وزیر 
ارتباطات در این نشســت بیــان کرد که اگر 
شهرداری ها و دستگاه های متولی در استان 

بوشهر همکاری لازم را داشته باشند می توانیم 
تا دهه فجر سال جاری پروژه فیبرنوری را در 
شهر بوشهر به اتمام برسانیم.مدیرکل ارتباطات 
و فناوری اطلاعات استان بوشهر تصریح کرد: 
وزیر ارتباطات از طــرح فیبرنوری منازل و 
کســب و کارها به عنــوان اولویت دولت و 
زیرساخت توسعه کشور برای دهه های آینده 
یاد کرد که بر بستر آن می توان سرعت های 
چند صد مگابیتی به مردم ارائه کرد.سلیمیان 
یادآور کرد: وزیر ارتباطات با انتقاد از این که 
طرح های فیبرنوری منازل و کســب وکارها 
در استان بوشــهر با سرعت خوبی آغاز شد 
اما به دلایل مختلف، این طرح ها در اســتان 
بوشــهر به کندی ادامه دارد، خواستار تسریع 

در این طرح شد.وی ادامه داد: استاندار بوشهر 
نیز بعد از گزارش معاونــان وزیر ارتباطات 
درباره وضعیت اجــرای فیبرنوری منازل و 
کســب وکارها در استان بوشهر تاکید کرد که 
باید این پروژه در تمام شهرســتان های این 
استان به سرعت انجام شود.سلیمیان یادآور 
شــد: یکی از محور های مهم سیاست های 
 FTTH استان تکمیل شــبکه فیبر نوری
توســط اپراتورها و شرکت مخابرات منطقه 
است.مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
استان بوشهر گفت: با همکاری شهرداری ها 
به منظور اعطای مجوز حفاری به اپراتورها 
به جهت تکمیل پروژه ملی فیبرنوری منازل و 
کسب و کارها در استان بوشهر، بخش زیادی 

از درخواست ها که عمدتاً دریافت خدمات 
ثابت می باشــد مرتفع خواهد شد.وی اظهار 
کــرد: تکلیف وزارت ارتباطــات و فناوری 
اطلاعات تکمیل دسترسی روستاهای بالای 
20 خانوار به شبکه ملی اطلاعات می باشد 
که در همین راســتا تاکنون از مجموع 405 
روستای بالای 20 خانوار استان بوشهر 39۸ 
روستا به شــبکه ملی اطلاعات متصل شده 
است.سلیمیان تاکید کرد: اگر شهرداری ها و 
دستگاه های متولی در استان بوشهر همکاری 
لازم را داشته باشند می توانیم تا دهه فجر سال 
جاری تمام روستاهای این استان را به شبکه 
ملی اطلاعات و همچنین پروژه فیبرنوری را 

در شهر بوشهر به اتمام برسانیم.

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات بوشهر اعلام کرد

تاکید وزیر ارتباطات بر تسریع در اجرای فیبر نوری در بوشهر

علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها // 
دبیر اجرایی طرح بالندگی چهار هزار شــهید 
چهار هزار حافظ قرآن کریم یزد گفت: تاکنون 
چهار هــزار و ۵۷۵ نفر در ایــن طرح ثبت نام 
کردند که از این تعداد سه هزار و ۴۵۹ نفر آنها 

کلاس بندی شده و فعال هستند. 
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ »روح الله مطهریان 
»  از همکاری و اســتقبال مردم و جوانان از این 
طــرح قدردانی کرد و افزود: از این تعداد تاکنون 
ســه هزار و 7۸ نفر، حفــظ را به صورت قطعی 

دنبال می کنند و زیرنظر آموزش ها بوده و حضور 
و غیاب این افــراد در کلاس ها پیگیری و انجام 
می شــود.وی ادامه داد: این طرح در 1۶ شهر و 
شهرســتان اســتان به همت 52 موسسه و 209 
مربی در حال برگزاری اســت و آزمون اجزای 
این طرح برقرار شــده و 300 نفر در آزمون های 

مربوطه که از یک جزء تا 30 جزء قرآن کریم را 
شامل می شود شرکت کردند.

  این مسئول بیان کرد: برگزاری دوره تربیت مربی 
و کارگاه بازآموزی برای قرآن آموزان و باشگاهی 
برای حمایــت از حافظان در حــال راه اندازی 
 اســت تا افرادی که در اولین آزمون قبول شدند 

عضو باشــگاه شــده و برای آنها کارت صادر 
می شــود و اعضا می توانند از مزایای آن بهره مند 

شوند.
  طرح »چهار هزار شــهید چهــار هزار حافظ 
قرآن کریم« طرح ابتکاری اســتان یزد است که 
با همکاری اســتانداری و اتحادیه قرآنی استان 

برنامه ریزی و با هدف تربیت حافظان قرآن کریم 
در حال برگزاری اســت و قرار اســت در طول 
چهار ســال چهار هزار حافظ قرآن کریم در یزد 
تربیت شــوند.هدف از اجرای طرح حفظ قرآن 
به تنهایی نیســت و این دوره ها همراه با تدبر در 
مفاهیم کاربردی و قابل اجرا در زندگی امروزی 
در قالب بســته های آموزشی متنوع است که در 
اختیار قرآن آموزان قرار می گیرد.استان یزد یک 

میلیون و 250 هزار نفر جمعیت دارد.

استقبال چهار هزار و ۵۷۵ یزدی برای حفظ قرآن مجید

حسن سیلاوی ســرویس استان ها //  استاندار 
خوزستان با بیان اینکه به واسطه فعالیت های 
صنعتی در حوزه تولید نفت از میادین مشترک 
 در غرب کارون؛ این منطقه فاقد طرح توســعه

) و مطالعات علمی اجتماعی( اســت گفت: بهبود 
وضعیت زندگی در این منطقه و همچنین تقویت 
زیرســاخت ها آن نیازمنــد انجــام پروژه های 

مطالعاتی از زوایای مختلف است. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی اکبر حسینی محراب 

در نشســت شورای برنامه ریزی و توسعه خوزستان 
در سالن جلسات استانداری بیان کرد: به عنوان مثال 
آسیب های اجتماعی از جمله خودکشی، طلاق، ترک 
تحصیل، معتادان متجاهر و کودکان کار مورد تمرکز 
قرار گرفته و در کمیته پژوهش به عنوان اولویت مورد 
بررســی قرار گیرد.وی افزود: در زمینه بحران های 
شهری اهواز از جمله فرآیند حمل و نقل و تیراندازی 
درآیین های عروســی و عزا و عوارض های ناشی از 
آن، مسائل عمرانی شهر و حاشیه نشینی از جمله دیگر 
موارد مهم محسوب می شود چون اهواز دومین شهر 
بزرگ حاشیه نشین کشور بعد از مشهد است.حسینی 
محراب ادامه داد: طرح توسعه در غرب کارون به دلیل 
مخازن مشترک با کشور عراق و پیدایش مخازن نفتی، 

تهیه نشــده که مستلزم انجام پروژه مطالعاتی است و 
زوایای مختلف برای رشد و توسعه غرب خوزستان 
و غرب کارون صورت گیرد.اســتاندار خوزســتان 
توضیح داد: وضعیت آب کرخه، خشکسالی و تنش 
آبــی از جمله دیگر اولویت  های پژوهشــی مهم به 
شمار می رود.وی تاکید کرد: موارد یاد شده به عنوان 
نیازهای روزمره و جدی مردم در فهرست اولویت های 

پژوهشی استان قرار گیرد.
* اختصاص یک درصــد از اعتبارات هزینه ای به 

اولویت های پژوهشی
  رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان 
نیز گفت: بر اســاس قانون بودجه سال 1402، یک 
درصد از اعتبارات هزینه ای اســتان به اولویت های 

پژوهشی اســتان اختصاص می یابد که آیین نامه ای 
در این خصوص تهیه شــده است.مهرداد نیکو اظهار 
کرد: اولویت های پژوهشی باید در کارگروه آموزش و 
پژوهش تعیین شده و به تصویب شورای برنامه ریزی 
و توسعه خوزستان برسد، پروپوزال های پژوهشی نیز 
توسط دستگاه های اجرایی آماده و کمیته مورد نظر، 
موارد تایید شــده را فراخوان می کند.وی با اشاره به 
اینکه از 7۶ طرح پژوهشــی در چهار سال اخیر 5۶ 
مورد به جهاد دانشگاهی خوزستان و دانشگاه شهید 
چمران اهواز واگذار شــد گفت: بر اساس اطلاعات 
شرکت ها، ۶0 درصد پژوهش ها به دانشگاه های استان 

و 40 درصد به دانشگاه های ملی داده شد.
* اعلام فهرست اولویت های پژوهشی تایید شده

  مدیر آموزش و پژوهش های توسعه و آینده نگری 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزســتان تعداد 
اولویت های پژوهشی مصوب در سال گذشته را 14 
عنــوان و تعداد پروپوزال های مصــوب را 1۸ مورد 
اعلام کرد.قاسم صنگوری سواری افزود: اولویت های 
پژوهشــی مصوب شــورای عالی عتف 14 عنوان 
 شــامل، آب، محیط زیست، سلامت و ایمنی غذایی، 
امنیت غذایی- کشاورزی و منابع طبیعی، انرژی، فناوری 
اطلاعات و ارتباطات، مدیریت، اقتصاد و بازرگانی، 
 رفاه و تامیــن اجتماعی، صنایع و معــادن، عمران، 
حمل و نقل درون و برون شــهری، فرهنگ و تمدن 
اسلامی- ایرانی، علوم انسانی و معارف اسلامی، حقوقی 
و قضایی و دفاع و امنیت ملی است.وی اولویت های 
پژوهشــی تایید شده در کارگروه آموزش و پژوهش 
را شــامل سلامت، ایمنی و امنیت غذایی، کشاورزی 
و منابع طبیعی، فنــاوری اطلاعــات و ارتباطات، 
 مدیریت، اقتصاد و بازرگانی، رفاه و تامین اجتماعی و 

علوم انسانی و معارف اسلامی برشمرد.

استاندار خوزستان: 

غرب خوزستان نیازمند مطالعات کاربردی و توسعه ای است

خبر

  
آگهی حصروراثت

 احتراماً به اســتحضار می رســاند خواهان مهدی نوشین فر فرزند عزیز با هویت کامل به این شــورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان پویا 
نوشین فر فرزند مهدی به 1402/6/5 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 

1- مرضیه ترکی مطلق فرزند حسین متولد 1362/1/1 به ش.ش 24 مادر مرحوم.2- مهدی نوشین فر فرزند عزیز متولد 1361/3/22 به ش.ش 501 
پدر مرحوم.و دیگر وارثی ندارد .لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .
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فرهنگ وهنر

»بچه زرنگ« از پنجم مهرماه به سینما می آید
  گروه فرهنگی // انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ« از پنجم مهر 
اکران می شود تا سالن های سینما، میزبان کودکان و خانواده های شان 
باشند.  انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ« به تهیه کنندگی حامد جعفری 
که پیش از این در چهل و یکمین جشــنواره فیلم فجر به نمایش 
درآمده بود، همزمان با آغاز به کار مدارس، در سینماهای سراسر 
کشور به اکران درمی آید.این فیلم محصول مشترک کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان و »گروه هنر پویا« اســت که با همت 
نزدیک به 250 نفر از جوانان هنرمند ایران ســاخته شده است و 
از پنجم مهر اکران می شــود تا سالن های سینما، میزبان کودکان و 
خانواده های شان باشند.اولین تیزر این انیمیشن سینمایی نیز به تازگی 
منتشر شده که ساخت آن را امید میرزایی بر عهده داشته است.»بچه 
زرنگ« ماجرای پسر بچه ای به نام محسن است که خود را ابرقهرمان 
می داند. او در یک اتفاق نادر، به جنگلی اسرارآمیز قدم می گذارد و با 
حیوانات منقرض شده ایران مواجه می شود، این آغاز یک ماجرای 
پیچیده برای نجات آخرین ببر ایرانی است.پخش »بچه زرنگ« را 
فیلمیران بر عهده دارد و این فیلم به سرگروهی پردیس سینمایی 
کورش اکران می شود.به گزارش قدس آنلاین؛ »بچه زرنگ« سومین 
فیلم »گروه هنرپویا« بعد از »فیلشــاه« و »شاهزاده روم« است که 

هر 2 پرمخاطب ترین انیمیشن های سینمای ایران تا امروز هستند.
برپایی نمایشگاهی از عکس های پشت صحنه 

فیلم  های دفاع مقدس
  گروه فرهنگی // عکس های پشت صحنه فیلم های سینمایی با 
موضوع مقاومت و دفاع مقدس در موزه سینما نمایش داده خواهد 
شد. موزه سینمای ایران همزمان با هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
نمایشگاه عکسی از پشــت صحنه فیلم های سینمایی با موضوع 
مقاومت و دفاع مقدس تحت عنوان »دفاع مقدس در قاب سینما« 
را برگزار می کند.این نمایشگاه شامل پشت صحنه فیلم های سینمایی 
ماندگاری همچون بلمی به ســوی ساحل ساخته زنده یاد رسول 
ملاقلی پور، مهاجر، برج مینو و آژانس شیشــه ای ساخته ابراهیم 
حاتمی کیا، کیمیا و ابلیس ساخته احمدرضا درویش، عقابها ساخته 
زنده یاد ساموئل خاچیکیان، نیمه گمشده ساخته محمدعلی باشه 
آهنگر، ضربه طوفان ســاخته علی قوی تن، رنجر ساخته احمد 
مرادپور، دایره سرخ ســاخته جمال شورجه، معراجی ها ساخته 
مســعود ده نمکی، کانی مانگا و بازمانده ساخته زنده یاد سیف الله 
داد،حمله به اچ3 ساخته شهریار بحرانی، شیار 143 ساخته نرگس 
آبیار است.به گزارش قدس آنلاین، بر اساس آنچه که موزه سینما 
اعلام کرده اســت، علاقه مندان می توانند از 31 شــهریورماه تا 7 
مهرماه از ساعت 10 صبح تا 20 از این نمایشگاه که در محوطه باز  
مجموعه فرهنگی تاریخی موزه سینما برگزار می شود بازدید کنند.

گروه فرهنگــی // آلبوم »موســیقی کودک« با 
از  نوازندگی کیوان کیارس  آهنگ سازی، تنظیم و 
سوی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان روانه 

بازار شد. 
    این آلبوم صوتی از تولیدات واحد موسیقی اداره کل 
ســینمایی و تئاتر کانون پرورش فکــری کودکان و 
نوجوانان است که برای گروه سنی کودک و نوجوان 
وارد بازار موســیقی شده اســت.بر اساس این خبر، 

پروین دولت آبادی، مصطفی رحماندوست، جمال الدین 
اکرمی، جواد نعیمی، هدیه افشار، مریم زندی و سهیلا 
اورنگ، ترانه ســرایان این اثر هســتند.کیوان و کیمیا 
کیارس خوانندگی آلبوم »موسیقی کودک« را بر عهده 
داشته اند و فهیمه محجوب طراح گرافیک و طراح جلد 
این اثر است.آلبوم »موسیقی کودک« شامل 13 قطعه 
با نام های »آواز خروس«، »بادکنک من« و »زمستان 
رفــت« اثر پروین دولت آبادی، »بــاران«، »دریا« و 

»مانند یک گل« اثر جواد نعیمی، »برف می بارد آرام«، 
»مهتاب من« و »رقص باران« اثر جمال الدین اکرمی، 
»انتظار دل ها« اثر مصطفی رحماندوست، »گل مامان 
یه دختره« اثر سهیلا اورنگ، »ماه و ستاره« از هدیه 
افشار و »ماهی« اثر مریم زندی است.به گزارش قدس 
آنلاین ؛علاقه مندان می توانند نسخه فیزیکی این آلبوم 
صوتی را با قیمت 3۸هــزار و 200 تومان از پایگاه 
فــروش محصولات کانون پــرورش فکری کودکان 
و نوجوانان به نشــانی DiGikanoon.ir و نسخه 
الکترونیک آن را نیز از اپلیکیشــن فیدیبو خریداری 

کنند.

آلبوم »موسیقی کودک« وارد بازار شد

گروه فرهنگی // یکی از مشکلات تولید 
نوشت افزار ایرانی و اسلامی، نبود کاراکتر 
مناســب و معروف در مقابل کاراکترهایی 
مثل بن تن، باب اسفنجی و ... است. تنها ١٠ 
درصد تولیدات با طرح های ایرانی - اسلامی 
عرضه می شــود و در آن از شخصیت های 
تاریخی و فرهنگی و مفاخر و طبیعت ایران 

استفاده شده است.
   همه ساله وقتی تابستان به روزهای پایانی 
خودش رسیده و بوی  ماه مهر از راه می رسد، 
بازار نوشت افزارها داغ می شود. تا سال پیش 
این بازار در تسخیر تولیدکننده های خارجی 
با ســبک و سیاق غیربومی بود. تا جایی که 
خانواده ها برای خرید نوشت افزاری متناسب 
با فرهنگ جامعه با مشــکل روبه رو بودند و 
ناچار محصولاتــی که الگوهای غیربومی و 
اغلب ناسالم را ترویج می دادند به سبد خرید 
فرزندان شان راه می دادند. اما خوشبختانه در 
چند سال اخیر، نوشت افزارهایی با طرح های 
ایرانی و اســلامی توانسته پا به میدان رقابت 
با محصولات مشــابه بگــذارد. در همین 
راســتا  همشــهری  همزمان با برپایی این 
دوره نمایشگاه در گفت وگو با محمد یقینی، 
مدیرعامل مجمع فعالان نوشت افزار ایرانی- 
اسلامی و همچنین دبیر نمایشگاه ایران نوشت 

به موضوع ضرورت بومی سازی  این صنعت 
در کشور می پردازد.

* ظرفیت نهمین دوره جشنواره نوشت افزار 
ایرانی 

  کالای ایرانی از نوشت افزار تا هر محصول 
دیگر به لحاظ اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی 
دارای بار معنایی خاصی برای این سرزمین 
است؛ محصولاتی که با تکیه بر دانش و کار 
ایرانی تولید می شــود تا چرخ اقتصاد کشور 
به حرکت درآید. دانش آموز ایرانی با افتخار 
نوشت افزار ایرانی را برای سال تحصیلی جدید 
انتخاب می کند؛ چراکه با این حرکت فرهنگی 
نشان می دهد تمایل به رونق تولید داخلی را 
دارد تا کارگری از کار بیکار نشود. مدیرعامل 
مجمع فعالان نوشــت افزار ایرانی - اسلامی 
بــا تأکید بر این موضــوع از اهداف برپایی 
»نمایشگاه  می گوید:  ایران نوشت  نمایشگاه 
نوشت افزار با هدف عرضه و معرفی آخرین 
دســتاوردها و محصــولات و نوآوری های 
تولیدکننده ها و فعالان صنعت نوشــت افزار 
ایرانی برگزار می شــود. فعالان این عرصه 
به طور مستقیم محصولاتشان را در معرض 
بازدید عموم قرار داده و بازخوردهای مردم 
را دریافت می کنند. از طرفی مصرف کننده هم 

با انواع این محصولات ایرانی آشنا شده و با 
قیمت مناسب خرید می کند.«

*  نوشــت افزارها محصــول فرهنگی و 
رسانه ای 

   یقینی معتقد است که  نوشت افزار ذاتا یک 
محصول فرهنگی و ابزار رسانه ای است: »فقط 
بحث استفاده و کمک به نوشتن نیست. از آنجا 
که کودک با آن نوشت افزار حداقل 9 ماه سر 
و کار دارد، محتوایی که روی نوشــت افزار 
هســت برای او نقش قهرمان و الگو را بازی 
می کنــد. دانش آموز با تصویــری که روی 
نوشت افزارهاست، همذات پنداری کرده و به 
همین خاطر این وسیله روی تربیت کودکان 
اثرگذار اســت. فراتر از بحث تربیتی، نقش 
هویتی نوشت افزارهاســت. دانش آموزان در 
مدارس، نخســتین دوره های ورود به دنیایی 
خــارج از خانواده را تجربــه می کنند و با 
ارزش هایی چون هویــت ملی، تولید ملی، 
وحــدت جمعی و روحیه اجتماعی آشــنا 
می شوند. اگر نوشــت افزار ایرانی، باکیفیت 
و محتوای خوب دســت دانش آموز باشد، 
خودبه خود می تواند یک مصداق برای معلم 
باشــد تا به آنها بگوید که ببینید چقدر تولید 
ملی ارزشمند اســت و با خرید این کالای 
ایرانی، چه تعداد کارگران ایرانی مشغول به کار 

خواهند بود.«
*  کاراکتر بومی برای نوشت افزارها نداریم 
  »نوشت افزار ایرانی کیفیت صنعتی خوب اما 
شخصیت فرهنگی ضعیفی دارد.«؛ این نکته 
را یقینــی می گوید و با تأکید بر الگونمایی و 
الگودهی محصولات فرهنگی در حوزه کودک 
و نوجوان می افزاید: »نوشت افزارها از اقلام و 

محصولات فرهنگی شخصیت محور هستند که 
در برخی از کشورها چرخه کاملی از ایجاد 
کاراکتر یا محتوا، تولید محصولات رسانه ای 
و توزیع وجود دارد. در حال حاضر شــمار 
زیادی از نوشت افزارهای تولید داخل به این 
سمت حرکت کرده اند و کاراکترمحور هستند 
که متأسفانه بخش قابل توجهی از آنها جزو 
محتواهای ناسالم و غیربومی است. یکی از 
مشکلات این عرصه نبود کاراکتر یا محتواهای 
تولید و معرفی شده ای است که باید بیایند و در 
مقابل کاراکترهایی مثل بن تن و باب اسفنجی 
و فروزن مقاومــت و مقابله کنند. همین 10 
درصدی که با طرح های ایرانی - اســلامی 
عرضه می شود ما از شخصیت های تاریخی 
و فرهنگی و مفاخر و طبیعت ایران اســتفاده 
کردیــم اما بهتر اســت کاراکترهای بومی و 

مخاطب پسند به دست تولیدکننده ها برسد.«
*  نوشــت افزار ایرانــی قابــل رقابت با 

نمونه های خارجی 
  برای پیشگیری از انتخاب نوشت افزارهای 
خارجی باید فرهنگ استفاده از نوشت افزارهای 
ایرانی را  بین دانش آموزان و خانواده ها تقویت 
کنیم تا دانش آموزان با اشتیاق کالای ایرانی را 
انتخاب کنند. مردم برای انتخاب نوشت افزار 
ملاک های مختلفی دارند، ازجمله این ملاک ها 
قیمت مناسب و کیفیت مطلوب کالا است و 
در این میان آنچــه برای کودکان در انتخاب 
نوشــت افزار اهمیت دارد، ظاهر و شکل آن 
و اینکه چه طرحی روی جلد دفترشان نقش 
بسته اســت. مدیرعامل مجمع نوشت افزار 
ایرانی- اســلامی درباره قیمت و کیفیت این 
محصولات می گوید: »نوشت افزارهای ایرانی 

با کیفیت مشابه  خارجی در حال حاضر نصف 
قیمت کالای خارجــی را دارند. مگر برخی 
محصولات چینی که کیفیت بسیار پایینی دارند 
و ممکن اســت از برخی محصولات ایرانی 
ارزان تر باشند. اما نکته اساسی مقایسه کیفیت 
در قیمت مشابه است که با وجود بازار رقابتی 
آزاد، قیمت این نوشت افزارهای ایرانی مناسب 

است.«
*  فرهنگســازی برای اســتفاده از کاغذ 

غیرتحریر 
  او در پاسخ به این سؤال که در بخش تولید 
دفتر تا چه میزان خودکفا شــده ایم می گوید: 
»کاغذ موردپســند خانواده هــا در بخش 
نوشت افزار، کاغذ سفید یا به اصطلاح »تحریر« 
است. متأسفانه ما تا امروز کاغذ تحریر تولید 
داخل در بخش نوشت افزار نداشتیم. امیدواریم 
به همت فعالان کارخانه های داخلی، سطح 
فنی تولید کاغذ ایرانی به درجه ای برســد که 
بتوانیم برای نوشــت افزارها از تولید داخل 
استفاده کنیم. البته با کمک آموزش و پرورش 
تلاش هایی انجام شده اســت تا استفاده از 
کاغذهای غیرسفید در بحث نوشت افزار رونق 
بگیرد. حتی از نظر بسیاری از چشم پزشکان 
استفاده از کاغذهای غیرسفید برای بینایی بهتر 
هستند اما برای این تغییر ذائقه برای مخاطب 
باید فرهنگسازی شود تا استفاده از کاغذهای 
مثــلا نخودی رنگ هم برای مخاطب جذاب 
باشد. با این کار به روند استفاده از کاغذ ایرانی 

در نوشت افزار ایرانی سرعت خواهیم داد.«
*  فروشنده ها، سلیقه ای رفتار می کنند

   به گزارش همشهری آنلاین؛  هدف نمایشگاه 
ایران نوشت تنظیم بازار و لزوماً فروش نیست، 

بلکه بیشتر رسالت ترویج و معرفی محصولات 
ایرانی را دارد. حدوداً 10 ســال پیش اصلًا 
خبری و اسمی از نوشت افزار ایرانی نبود ولی 
الان مردم برندها و تولیدات داخلی را دنبال 
می کنند و محصــولات آنها را می خرند. این 
موضوعی است که دبیر نهمین دوره نمایشگاه 
ایران نوشــت به آن اشــاره کرده و می گوید: 
»در بحث توزیع نوشت افزارهای ایرانی، چه 
در شــهرهای بزرگ و چه در شهرستان ها، 
حجم تولید در این عرصه به نســبت تقاضا 
کمتر اســت. چند دلیل دارد؛ نخست اینکه 
فضــای تولید نوشــت افزار خصوصی و به 
تشــخیص خود تولیدکننده هاســت. اینکه 
چطور تولیدکننده به سمت تولید نوشت افزار 
با هویت ایرانی- اسلامی برود کار دستوری 
نیست. باید با تغییر ذائقه مخاطب و کارهای 
ایجابی زمینه افزایش تولید این محصولات 
بالا برود. یکی از هدف های این نمایشــگاه 
همین است که ذائقه سازی  برای تولیدکننده ها 
شــود و ببیند مردم چه استتقبالی می کنند. 
مشکل دیگر و اساسی در این حوزه، برخورد 
سلیقه ای توزیع کننده ها و فروشنده هاست. آنها 
تصور می کنند نوشت افزارهایی با طرح های 
ایرانی- اسلامی فروش زیادی نداشته باشد 
و باید تلاش کنیم مغازه دارها اقناع شــوند 
و نوشــت افزارهای ایرانی و اسلامی را در 
کنار ســایر محصولات ایرانی و خارجی به 
خریداران عرضــه کنند.«10 درصد صنعت 
نوشت افزار با محتوای بومی ایرانی - اسلامی 
تولید شــده اســت.40 درصد از تولیدات 
نوشــت افزارها با محتواهــای غیربومی و 
اغلب ناسالم تولید می شــوند.50 درصد از 
محصولات به اصطلاح خنثی هستند؛ یعنی 
محتوا و پیــام خاصی ندارند؛ مثل جلدهای 

تک رنگ دفاتر.

  گــروه فرهنگــی  // بــه همــت 
بنیاد احسان، با حضور نماینده ولی فقیه 
و امام جمعه بندرعباس ١4 سری جهیزیه 
به طلاب جوان در هرمزگان اهدا گردید.

     بــه گــزارش خبرنــگار دریــا ؛ 
حجت الاســلام و المسلمین عبادی زاده 

نماینده ولی فقیه و امام جمعه بندرعباس 
با حضور در ستاد اجرایی فرمان امام)ره( 
 هرمزگان به همراه منوچهر دانشمند مدیر
کل ستاد در پویش احســانه 14  سری 
جهیزیه به طلبه های جوان حوزه علمیه 

اهدا کردند.
  ایــن جهیزیــه هــا شــامل 11 قلم 
تومــان  میلیــون   2۸0 ارزش  بــه  و 

 بوده کــه به همــت بنیاد احســان بین 
طلبه های جوان حوزه علمیه توزیع گردید.

  گروه فرهنگی // بســته اهدایی بنیاد ١5 خرداد در طرح جوانی جمعیت به 
خانواده های دارای فرزند سه قلو هرمزگان تحویل شد.

   بــه گــزارش خبرنگار دریــا، با حضور حجت الاســلام و المســلمین دکتر
 عبادی زاده نماینده ولی فقیه در استان و منوچهر دانشمند مدیرکل ستاد اجرایی 
بســته های هدیه بنیاد 15 خرداد در طرح جوانی جمعیت به خانواده های دارای 
فرزند سه قلو در هرمزگان تحویل گردید.بنیاد 15 خرداد وابسته به ستاد اجرایی 
فرمان امام)ره( به خانواده های دارای فرزند سه قلو و بالاتر هدایایی شامل بسته 
لبخند مادری)سیسمونی(، تأمین شش ماه پوشک نوزادان و اهدا هدیه نقدی به مبلغ 
3 میلیون تومان به مادر اهدا می کند.در هرمزگان تا کنون بیش از ده خانواده دارای 

فرزند سه قلو در این طرح شرکت کرده اند.

 لزوم خلق کاراکتر در تولید نوشت افزار ایرانی

اهدای ١4 سری جهیزیه
 به طلاب جوان هرمزگانی

به همت بنیاد ۱5 خرداد صورت گرفت 

اهدای بسته جوانی جمعیت به 4 خانواده سه قلو در هرمزگان

گروه فرهنگی // بر اساس مصوبه کمیسیون قضایی مجلس، طراحی 
یا تبلیغ لباس ممنوعه یا اسباب بازی، مجسمه، عروسک، تابلو، نماد 
یا تصویر مروج برهنگی، بی عفتی، بی حجابی و بدپوششی جرم است. 
   مجلس شورای اسلامی، گزارش کمیسیون قضائی و حقوقی در مورد 
لایحه یــک فوریتی حمایت از فرهنگ عفاف و حجاب )حمایت از 
سلامت اجتماعی( جهت تأمین زمان اجرای آزمایشی آن در دستورکار 
قرار گرفت و نمایندگان با اجرای آزمایشــی لایحه عفاف و حجاب 
به مدت ســه سال موافقت کردند.حال باید گزارش کمیسیون قضائی 
مجلس به شــورای نگهبان ارسال شــود و در صورت تأیید شورای 
نگهبان اجرایی شــود. گزارش کمیســیون قضائی و حقوقی مجلس 
درباره لایحه مذکور مشــتمل بر 71 ماده است.به گزارش جام جم 

آنلاین، در این گزارش به بعد فرهنگی هم توجه زیادی شده است و 
دستگاه ها و نهادهای مختلف باید وظایفی را در راستای اجرای قانون 
عفــاف و حجاب انجام دهند. یکی از مواد مهمی که در این لایحه به 
تصویب رسید مربوط به منع طراحی یا تبلیغ لباس هایی است که مروج 

برهنگی و بی عفتی است. متن کامل این مصوبه به شرح زیر است:
ماده 43 - طراحی یا تبلیغ لباس ممنوعه یا مانکن که توسط کارگروه 
ســاماندهی مد و لباس تعیین می شود )یا اســباب بازی، مجسمه، 

عروســک، تابلو، نماد یا تصویر مروج برهنگی، بی عفتی، بی حجابی 
و بدپوششی( که توسط شورای فرهنگ عمومی تعیین می شود جرم 
اســت و مرتکب در مرتبه اول علاوه بر ضبط ابزار ارتکاب جرم، به 
حداکثر جزای نقدی درجه چهار یا دوبرابر درآمد خالص حاصل از 
ارتکاب جرم هر کدام که بیشتر باشد و به تشخیص قاضی به ممنوعیت 
از خروج از کشور تا دو سال و ممنوعیت از فعالیت عمومی در فضای 
مجازی تا دو سال و در مراتب بعدی به حداکثر جزای نقدی درجه سه 

یا ســه برابر درآمد خالص حاصل از ارتکاب جرم هر کدام که بیشتر 
باشد و به تشخیص قاضی به ممنوعیت از خروج از کشور از شش ماه 
تا دو سال و به ممنوعیت از فعالیت عمومی در فضای مجازی از شش 

ماه تا دو سال محکوم می شود.
تبصره 1- لباس، اســباب بازی، مجســمه، عروسک، مانکن یا تابلو 
موضوع این ماده کالای ممنوعه محسوب می شود و بر اساس قانون 
مبــارزه با قاچاق کالا و ارز مصــوب 1392/10/3 با اصلاحات و 

الحاقات بعدی رسیدگی، مجازات و تعیین تکلیف می شود.
تبصــره 2- در صورتی که جرایم موضوع این ماده و تبصره یک آن 
به صورت ســازمان یافته ارتکاب یابد، مجازات مرتکبان یک درجه 

تشدید می شود و مجوزهای فعالیت شش ماه تعلیق می گردد.

جزئیات لایحه عفاف و حجاب 

طراحی لباس ممنوعه جرم است 

خبر
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سال بیست و دوم شماره 4264

در امتداد تاریکی

   

هنوز به ســن نوجوانی نرسیده بودم که همسر 
چهارم مردی 37 ساله شدم و در فراز و نشیب 
های تلخ زندگی درحالی به صورت غیرقانونی و 
به همراه 2٠ فرزند هووهایم به ایران آمدیم که به 
دلیل عفونت های بعد از عمل جراحی در آستانه 

مرگ قرار داشتم و...
زن 30ســاله که برای شــکایت از همسرش وارد 
کلانتری شده بود با بیان این که شوهرم قصد داشت 
مرا با کابل خفه کند درباره سرگذشــت تلخ خود به 
مشاور و مددکار اجتماعی کلانتری گفت:در یکی از 
روســتاهای اطراف هرات درکشور افغانستان به دنیا 
آمدم.پدرم کارگری ســاده بود و به سختی مخارج 
زندگــی 9خواهر و برادرم را تامین می کرد به همین 
دلیل هم هیچ کدام از اعضای خانواده ام به مدرســه 
نرفتنــد و من هم مانند بســیاری از زنان و دختران 
روستایی بی سواد ماندم.هنوز 9 سال بیشتر نداشتم 
که مردی37 ساله به خواستگاری ام آمد.»حلیم«3زن 
داشــت و من باید به عنوان زن چهارم قدم درخانه 
اش می گذاشــتم با وجود این مــن اختیاری برای 
انتخاب همســر نداشــتم و به خواســت پدرم پای 
سفره عقد نشســتم.خلاصه 3سال بعد و درحالی که 
به تازگی وارد12ســالگی شده بودم پا به خانه بخت 
گذاشتم و مجبور شدم مانند دیگر هووهایم کار کنم.
با آن که خودم صاحب فرزندی خردسال بودم، ولی 
در این شرایط باید از20فرزند قد و نیم قد هووهایم 
نیز مراقبت و نگهداری می کردم تا آن ها هم بتوانند 
سرکار بروند!چند سال بعد هم 2فرزند دیگر به دنیا 
آوردم، اما به دلیل کمبود امکانات در روستا روزهای 
سختی را ســپری می کردیم تا این که وقتی آخرین 
دخترم را باردار بودم درد شدیدی درناحیه شکم مرا 
به بیمارستان کشاند و پزشکان تشخیص دادند که باید 
با عمل جراحی کیسه صفرایم را بردارند! این در حالی 
بود که ۸ماه بیشتر از بارداری ام نمی گذشت و بنابه 
نظر کادر درمانی بایــد زودتر از موعد فرزندم را به 
شیوه »سزارین« به دنیا می آوردم تا عمل کیسه صفرا 
نیز انجام شود،ولی شوهرم مدعی بود که توان پرداخت 
هزینه های عمل جراحــی را ندارد!بالاخره با کمک 
اطرافیان تحت عمل جراحــی قرار گرفتم و دخترم 
را مدتی درون دســتگاه گذاشتند. هنوز زمان زیادی 
از انجام جراحی »ســزارین« نگذشته بود که محل 
بخیه های جراحی عفونت کرد و من تا سرحد مرگ 
پیش رفتم.از شدت درد به خود می پیچیدم و نگران 
فرزندانم بود تا این که شوهرم تصمیم گرفت مرا برای 
درمان به ایــران بیاورد. به همین دلیل همه هووها و 
فرزندان را به قاچاقچیان انسان سپرد و ما به طور غیر 
قانونی به ایران مهاجرت کردیم و در منطقه طبرسی 
شمالی ســاکن شدیم . خیلی زود پزشکان ایرانی  با 
هزینه ای بسیار اندک مرا مداوا کردند، اما زندگی با 
هووها و فرزندان آن ها در یک خانه برای من بسیار 
مشکل بود؛ چراکه پسر یکی از هووهایم همواره مرا 
تهدید می کرد و تهمت های زشــت و ناروایی به من 
می زد! همسرم که اوضاع را این گونه دید برای من و 
فرزندانم خانه دیگری اجاره کرد و خودش برای چند 
ماه به افغانستان بازگشت تا لوازمی را برای فروش به 
ایران بیاورد! ولی هنگامی که دوباره از افغانستان به 
مشهد آمد بیهوده به بهانه گیری پرداخت و به خاطر 
یک موضوع بسیار کم اهمیت دعوایی به راه انداخت 
که به کتک کاری وحشتناک کشید.او در حالی که به 
شــدت مرا زیر مشت و لگد گرفته بود، ناگهان سیم 
کابل را برداشت و آن را به دور گردنم انداخت تا مرا 
خفه کند، ولی من به هر زحمتی بود از چنگ او فرار 

کردم و به کلانتری آمدم تا...

قصه زن چهارم!

مشاوره

 گروه حوادث// فرمانده انتظامي استان هرمزگان ازکشف 
یک دســتگاه خودرویrAnge roverخارجي قاچاق به 

ارزش ١5٠ میلیارد ریال درشهرستان سیریک خبرداد. 
 به گــزارش خبرنگار دریا، ســردار »علی اکبــر جاویدان« 
اظهارداشت: مأموران انتظامی ایست وبازرسی »شهید سیاوشی 
مهر بونجی« شهرستان سیریک حین گشت زنی درسطح حوزه 
استحفاظی و بیابان های اطراف ایستگاه بازرسی به یک دستگاه 

خودروی رها شده مظنون و رسیدگی موضوع را در دستور کار 
قرار دادند. 

 وي افزود:در بررســی اولیه ماموران مشاهده نمودند که خودرو 
فاقد پلاک و فاقد راننده می باشــد که جهت بررسی دقیق تر با 

هماهنگی مقام قضایی به پارکینگ دلالت داده شد. 
 ســردار جاویدان در ادامه با اشاره به اینکه در بررسی ماموران 
مشــخص گردید خودرو مذکور به صورت غیر قانونی به کشور 

وارد شده، افزود: کارشناسان ارزش خودرو کشف شده را بالغ بر 
150میلیارد ریال برآورد کردند. 

 این مقام ارشد انتظامی استان با اشاره به تشکیل پرونده مقدماتی 
و ارسال به مراجع قضایی از شهروندان خواست، چنانچه با فعالیت 
غیرقانوني قاچاقچیان وکساني که امنیت اقتصادي را به خطر مي 
اندازد مواجهه شدند، بلافاصله از طریق مرکز فوریت هاي پلیسي 

110 موضوع را در میان بگذارند. 

خودروی میلیاردي قاچاق در »سیریک« کشف شد

توقیف کامیون حامل 3١ هزار و 5٠٠ لیتر سوخت قاچاق 
  گروه حوادث// جانشین فرمانده انتظامی 
استان هرمزگان از کشف 3١ هزار و 5٠٠ 
لیتر سوخت قاچاق در ایستگاه بازرسی 

»شهید میرزایی« خبر داد.  
 به گزارش خبرنگار دریا، سرهنگ »مهرداد 
مشوق« گفت: در ادامه طرح مبارزه با قاچاق 
سوخت و فرآورده های نفتی مأموران ایستگاه 

انتظامی  میرزایی«فرماندهی  »شهید  بازرسی 
شهرســتان بندرعباس با همکاری مأموران 
پلیــس امنیت اقتصادی اســتان حین کنترل 
خودروهای عبوری به یک دستگاه خودروی 

تریلی مشکوک و آن را متوقف کردند. 
 این مقام ارشــد انتظامی استان ابراز داشت: 
مأموران در بازرسی از این تریلی فاقد مجوز 

31 هزار و 500 لیتر سوخت قاچاق کشف و 
در این خصوص دو نفر دستگیر و با تشکیل 

پرونده تحویل مراجع قضایی شدند
جانشین فرمانده انتظامی با بیان اینکه ارزش 
سوخت کشف شــده برابر نظر کارشناسان 7 
میلیارد ریال برآورد شــده است خاطرنشان 
کرد: مبــارزه با قاچاق کالا و ســوخت به 

صورت ویــژه در دســتور کار پلیس قرار 
دارد و از شــهروندان درخواست داریم که به 
منظور مشارکت در این امر هر گونه اخبار و 
اطلاعاتی از فعالیت قاچاقچیان دارند، از طریق 
شماره تلفن 110 به پلیس اطلاع دهند تا در 
اسرع وقت با متخلفان برخورد قانونی صورت 

گیرد. 

 

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر بــه اینکه آقــای ابوالفضل 
میرشــکالی بــه اســتناد 2 فقره 
استشــهادیه محلی در خصوص 
پلاک 47715 فرعی از 3- اصلی 
بخش دو بندرعباس مدعی شده 
است  که سند مالکیت ششدانگ 

یک دســتگاه آپارتمان که به نام وی ثبت و ســند مالکیت 
به شماره سریال 227282 ســری و/00 به نام ایشان صادر 
گردیده سند مالکیت فوق به علت جابه جایی مفقود گردیده 
نامبرده تقاضای صدور اســناد مالکیت المثنی نموده است 
لذا باســتناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن 
بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسب به 
پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد 
بایســتی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و 
اخذ نماید بدیهی است پس از انقضای مهلت قانونی مذکور 
و عــدم وصول اعتراض و یا وصــول اعتراض و عدم ارائه 
سند نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام 

خواهد شد.  1402/311 م/الف
تاریخ انتشار : 1402/07/01

صادق شریفی شمیلی
سرپرست اداره ثبت اسناد و 
املاک ناحیه دو بندرعباس

ازدواج، یکــی از مراحــل مهم و کلیدی در زندگی انســان 
می باشــد که در بعضی مواقع افراد با تصمیم گیری احساسی 
و بدون مشورت گرفتن از یک فرد آگاه در آن شکست های 
جبران ناپذیری میخورند ، انتخاب شــریک عاطفی مناسب 
بسیار کار دشوار اما لذت بخشــی است چرا که اگر بتوانید 
با انتخاب درست فردی مناسب را برای زندگی مشترک خود 
گزینش کنید قطعا هــم از لحاظ روحی و هم از لحاظ مالی 
پیشــرفت های قابل توجهی خواهید داشت و بالعکس اگر 
نتوانید در انتخاب خود درســت عمل کنید قطعا ضرر های 

روحی و مالی جبران ناپذیری را متحمل می شوید.
برای شــناخت فرد مقابل، راه و روش های متفاوتی موجود 
است. یکی از این روشها انجام تست های روانشناسی، مانند 
تست پیش از ازدواج نئو میباشد که به یک زوج کمک میکند 
یکدیگر را بیشتر و بهتر شناخته و با روحیات هم آشنا شوند. 
اما بهترین و جامــع ترین راه، که تمام روش های کوچک و 
بزرگ شناخت زوجتان را در بر می گیرد و بدون سردرگمی 
شما را برای یک انتخاب درست یاری می کند، بدون شک، 
مشــاوره قبل از ازدواج است پس اگر قصد ازدواج یاگرفتن 
مشــاوره قبل از ازدواج را دارید حتما تا پایان این مقاله با ما 
همراه باشید چرا که جواب تمام پاسخ های شما در رابطه با 

فرآیند و چگونگی مشاوره قبل از ازدواج داده شده است.
چرا گرفتن مشاوره قبل از ازدواج امری ضروریست؟

مشــاوره قبل از ازدواج، شکلی از مشاوره است که به شما و 
همسر آینده شما کمک می کند برای یک ازدواج موفقیت آمیز 
آماده شوید. مشاوره قبل از ازدواج، حتی برای زوج هایی که 
گمان می کنند یکدیگر را به طور کامل می شناسند نیز پیشنهاد 
می شود. زیرا هدف این نوع از مشاوره، این است که به شما 
و همسرتان کمک کند تا در حضور یک متخصص مجرب در 
مورد ریزترین برنامه های زندگی مانند مسائل مالی ، کودکان 
و… با یکدیگر به صحبت بنشینید. همانطور که مشاوره خانواده 
سعی در حل مشکلات پیش آمده در خانواده را دارد، مشاوره 
قبل از ازدواج نقاط و مشــکلاتی که در آینده ممکن است به 
درگیری منجر شود را شناسایی و بررسی کرده، و به شما ابزار 
و روش هایی مناسب برای جلوگیری از آنها را آموزش خواهد 
داد. هدف از مشــاوره پیش از ازدواج، ایجاد پایه ای قوی و 

مستحکم برای شروع زندگی مشترک می باشد.
فواید و مزایای مشاوره قبل از ازدواج

مشاوره قبل از ازدواج به گونه ای طراحی شده است که به شما 
و شریک آینده تان، ابزارهایی برای پیشبرد زندگی زناشویی 
ببخشد و راه حل هایی برای کنار آمدن با اختلافات آینده را 
آموزش دهد. همچنین مشاوره قبل از ازدواج به زوجها کمک 
می کند تا علیرغم هیجانات، ترسها و سردرگمی ها، آنچه واقعا 
پیش رویشــان وجود دارد را ببیند و چشم به روی واقعیت 
نبندند تا بتوانند تصمیمی درســت برای زندگی مشترکشان 
بگیرند. در ادامه به معرفی چند مورد از مزایای مشاوره قبل 

از ازدواج میپردازیم:
آموزش راه و روش های ارتباط سازنده

آموزش تصمیم گیری سالم و صحیح و به دور ازهیجانات
تمرکز بر روی نقاط و ابعاد مثبت

یادگیری مهارت های حل مشکلات روزمره
آمورش آینده نگری صحیح به زوجین

از بین بردن رفتارهای ناکارآمد و مشکل زا
کاهش ترس های مربوط به ازدواج

مشخص شدن تکلیف خود و اطرافیان
برنامه ریزی درست و اصولی برای آینده
مشاوره ازدواج دقیقا چکار می کند؟

ایجاد فرصتی مناســب برای هر یک زوجین برای بیان نظر 
خود و شنیده شدن، یکی از اهداف مهم مشاوره قبل از ازدواج 
است. در واقع مشاور ازدواج سعی دارد تا ارتباط صادقانه بین 
دو طرف را تشویق کرده و به آنها کمک کند تا با یکدیگر به 
صحبت های مهم و حیاتی بنشــینند. مشاوره ازدواج، مسائل 
دشــوار و اختلافات احتمالی را برای دو نفر ترسیم می کند 
و راه حل ارائه می دهــد. همچنین میتواند ایده ها، نظرات و 
درخواست های شــما را “ترجمه” کند و مطمئن شود این 
موارد به وضوح توســط شریک زندگیتان شنیده و درک می 
شوند. مشاور قبل از ازدواج نحوه ی تعامل شما به عنوان یک 
زوج را مورد بررسی قرارداده و به شما از رفتارتان با یکدیگر 
بازخورد می دهد. بدین ترتیب، دو نفر میتوانند با آگاهی کامل 
از خود و شــریک شان، زندگی مشــترک خود را به نحوی 

احسنت آغاز کنند.
هدف از مشاوره قبل از ازدواج چیست؟

در یک ازدواج موفق، دونفر نسبت به یکدیگر سازگارترند، 
نســبت به عیوب هم، تحمل بیشــتری دارند و در برقراری 
ارتباط، از جمله حل مشــکلات و رســیدگی به اختلافات، 
عملکرد بهتری دارند. بنابراین هدف از مشاوره قبل از ازدواج 
این است که به زوجین فضایی برای صحبت آگاهانه به دور 
از هیجانات و استرسهای نزدیک به ازدواج بدهد. در مشاوره 
قبل از ازدواج، به دو نفر آموزش داده میشود تا اهداف خود 
را توسعه دهند و از ازدواج و شریک زندگیشان انتظارات واقع 

بینانه ای داشته باشند.
 مرکز مشاوره آرامش فرماندهی انتظامی 
استان  هرمزگان 
شماره تماس 33340624

چرا مشاوره قبل از ازدواج اهمیت دارد؟

مفقودی نوبت دوم

اصلاحیه صورت طبقه بندی 
بستانکاران

سند مالکیت  خودرو سواری  پروتون  
تیپ : ایمپیان پلاک :4794۳ شخصی قشم 

مالکیت : شرکت خدماتی سامان خودرو قشم 
PL1CF1SnL8F291446 شماره شاسی

شماره موتور :S4PHnS6243  مدل 2008 
رنگ : نقره ای مفقود و از درجه اعتبارساقط 

می باشد 

نظر به اینکه متن آگهی صورت طبقه بندی 
شماره 90۳۳/8508/05 مورخ 

1402/06/19 که در روزنامه کثیرالانتشار 
دریا در تاریخ 1402/06/28 منتشر 
گردیده است به اشتباه بنام شرکت 

ورشکسته راهکار اقتصاد ذکر شده لذا 
مفاد آگهی منتشره فوق الذکر تماما ملغی 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد مراتب 

جهت اطلاع عموم اعلام می گردد.

دادنامه  
پرونده کلاســه 140240920000816681 شــعبه دادگاه اصل 49 قانون اساســي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 

  .140240390001683214
شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي-

کوچه - 17 ستاد - اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع 
در دعاوي اصل 49 قانون اساسي  

 گردشکار: بتاریخ بیست و ششم شهریور ماه یکهزارو چهارصد و دو پرونده کلاسه 140240920000816681 تحت نظر است دادگاه به تصدي 
امضاء کننده ذیل تشکیل است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(در استان مکاتبه ای به شماره 181/71335ن- 
مورخه 1402/03/03 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی 
گردیده دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي 

مبادرت به صدور رأي مي نماید.
» قرارسرپرستی «

 در خصوص یک قطعه زمین واقع درشهرستان بستک، بخش جناح، روستای عالی احمدان، قطعه 32 به مساحت 475 متر مربع که حسب پاسخ 
شماره 1401/130/32 مورخ 1401/10/17 کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور غیرمحصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان 
تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو می باشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه 
ثبتی می باشد، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف در ملک، لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش 
جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با 
استناد به تبصره های مواد 10 و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی قرار سرپرستی نمایندگی ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام میدارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات 
و تا زمان صدور رای دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش 
اقدامات خود را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید . مقرراست دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از 

انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید .
مختارصادقي 

رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

گروه حوادث// فرمانده انتظامی اســتان هرمزگان از کشف 4 
دستگاه لیفتراک قاچاق به ارزش 28 میلیارد ریال در شهرستان 

بندرعباس خبر داد. 
 به گزارش خبرنگار دریا، ســردار »علی اکبر جاویدان«  در تشریح 
جزئیات این خبر بیان داشت: در راستای اجرای طرح سراسری مبارزه 
با قاچــاق کالا و ارز ، ماموران پلیس امنیــت اقتصادی هرمزگان با 
رصد اطلاعاتی از قاچاق 4 دســتگاه لیفتراک در یک انباری در یکی 
از روســتاهای شهرستان بندرعباس مطلع و موضوع را در دستور کار 

قرار دادند.  وی افزود:ماموران با هماهنگی مقام قضایی از محل بازدید 
که 4 دستگاه لیفتراک فاقد اسناد و مدارک گمرکی را شناسایی و کشف 
نمودند.  این مقام ارشد انتظامی افزود: کارشناسان ارزش محموله کشف 
شده را 2۸ میلیارد ریال برآورد کردند که در همین راستا پرونده تشکیل 
و به مراجع قضایی ارسال شد.  فرمانده انتظامی استان با اشاره به اینکه 
در حوزه قاچاق کالا و ارز کماکان برخورد قاطعانه پلیس در دســتور 
کار قرار دارد از شهروندان خواست در صورت مشاهده هرگونه قاچاق 
کالا و ارز، موضوع را از طریق فوریت های پلیسی 110 اطلاع دهند. 

گــروه حــوادث//  فرمانــده انتظامی 
شهرستان قشم از کشف دو فروند موتور 
قایق قاچاق بــه ارزش8 میلیارد ریال در 

این شهرستان خبر داد. 
 به گزارش خبرنگار دریا، سرهنگ »مهراب 
کاظمی« اظهار داشــت : در راســتای طرح 
سراسری مبارزه با قاچاق کالا و ارز، مأموران 

پلیس آگاهی شهرســتان قشــم با اشــراف 
اطلاعاتــی از وجود دو فرونــد موتور قایق 
قاچاق مطلع و پیگیری موضوع را به صورت 

ویژه در دستور کار قرار دادند. 
 وی افزود:مامــوران ضمن هماهنگی با مقام 
قضایی با تشکیل اکیپی به محل های مورد نظر 
اعزام و در بازرسی به عمل آمده از داخل دو 

باب منزل مسکونی دو فروند موتور قایق فاقد 
مجوز کشف شد. 

 فرمانده انتظامی شهرستان قشم با بیان اینکه 
کارشناسان ارزش ریالی محموله های قاچاق 
کشف شده را ۸ میلیارد ریال برآورد کرده اند، 
گفت: در این رابطه پرونده، جهت سیر مراحل 
قانونی تشکیل و به مرجع قضایی ارسال شد. 

گروه حــوادث// با تلاش ماموران انتظامی شهرســتان 
حاجی آباد  دو خودرو حامل ١8١ راس دام قاچاق از حرکت 

بازماندند. 
 به گزارش خبرنگار دریا، جانشــین فرمانده انتظامی اســتان 
هرمزگان درتشــریح این خبر بیان داشــت: مأموران انتظامی 
شهرســتان »حاجی آباد« در ادامه طرح مقابله با قاچاق کالا 
و ارز حین گشــت زنی و کنترل خودروهای عبوری در حوزه 
استحفاظی به دو دستگاه خودروی کامیون مشکوک شده و جهت 

بررسی دستور توقف دادند. 
 وي افزود: مأموران طی دو عملیات ضربتی خودروها را متوقف 
و در بازرسي از آنها، 1۸1 راس گوسفند زنده قاچاق و فاقد هر 

گونه مجوز حمل کشف کردند . 
 سرهنگ » مشوق« ارزش مالی احشام کشف شده را برابر اعلام 
نظر کارشناسان اقتصادی 9 میلیارد ریال عنوان کرد.  این مقام 
ارشــد انتظامی با بیان این که در این رابطه 2 متهم دستگیر و با 
تشکیل پرونده به دستگاه قضایی معرفی شدند ، از عموم مردم 
استان خواست در صورت مشاهده و برخورد با هرگونه قاچاق 
کالا، سوخت و مواد مخدر ، در اسرع وقت موضوع را از طریق 

سامانه تلفنی فوریت هاي 110 به پلیس گزارش نمایند. 

کشف لیفتراک های قاچاق در یک انباری ناکامی قاچاقچیان احشام 

2 دستگاه موتور قایق در »قشم« توقیف شد 
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شهرستان 

الناز مطهری نژاد گروه شهرستان// استاندار 
هرمزگان از اتصال ۹ روستا در شهرستان های 

هرمزگان به شــبکه اینترنت پر سرعت خبر 
داد.

به گزارش خبرنگار دریا ، مهدی دوســتی نماینده 
عالی دولت در استان هرمزگان با اشاره به تلاش 
دولت جهت توسعه عدالت اجتماعی، زیرساختی 
و ارتباطی، اظهارداشت: از بدو آغاز به کار دولت 
سیزدهم، روستاهای بسیاری در استان هرمزگان به 

شبکه ملی اطلاعات متصل شده اند.

وی با تاکید بر اینکه همواره تلاش  کرده ایم امکان 
برقراری اتصال به اینترنت را برای دورافتاده  ترین 
روستاها نیز ایجاد کنیم، گفت: در شهریورماه سال 
جاری، ۹ روســتا در شهرســتان های مختلف به 
شبکه ملی اطلاعات متصل و از اینترنت پرسرعت 

برخوردار شده اند.
اســتاندار هرمزگان با بیان اینکه توسعه ارتباطات 
باعث کاهش شــکاف دیجیتالی شــهر و روستا 

می شود، عنوان کرد: روستاهای گله گاه، لایگزان از 
توابع شهرستان حاجی آباد و روستاهای هیئت آباد، 
چراغ آباد و جعفر آباد از توابع میناب به شبکه ملی 

اطلاعات متصل شدند.
دوستی، اضافه کرد: روستای چاه دسدان از توابع 
شهرســتان بستک، بندرشــیو از توابع پارسیان و 
روستای بستو از توابع بندرخمیر دیگر روستاهایی 

هستند که به اینترنت پرسرعت متصل شدند.

وی با بیــان اینکه برای اتصال این روســتاها به 
اینترنت ۱۶۰ میلیارد ریال از محل اعتبارات طرح 
ملی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، هزینه 
شده اســت، گفت: با ایجاد زیرساخت های جدید 
در این روســتاها، ۹۸۴ خانوار با جمعیتی بالغ بر 
۳ هزار و ۶۷۰ نفــر می توانند از امکان اتصال به 

اینترنت استفاده کنند.

اجرای سیستم های نظارت و پایش تصویری 
شهر سرگز احمدی

 الناز مطهری نژاد گروه شهرســتان// شــهردار سرگز از نصب 
دوربین  های مداربسته در معابر پرتردد شهر و ساختمان شهرداری این 
شهر خبر داد و گفت: تعداد ۱۳ دوربین در ۲ نقطه این شهر و ساختمان 
شهرداری نصب شد. به گزارش خبرنگار دریا؛ سجاد کرمشاه پور با 
اشاره به لزوم نصب دوربین های مداربسته در سطح شهر عنوان کرد: 
نصب دوربین های مدار بسته در معابر سطح شهرها اقدامی موثر در 
راستای تامین امنیت است.  وی افزایش امنیت شهری و گستردگی 
پهنه نظارت را از مزیت های نصب این دوربین ها برشــمرد و گفت: 
این دوربین ها به ایجاد شرایط ایمن تر در شهر کمک می کند. سجاد 
کرمشاه پور اضافه کرد: این دوربین ها به صورت ۲۴ ساعته در حال 
ضبط تصاویر در محل مانیتورینگ حراست شهرداری هستند. وی 
عنوان کرد: اماکن تحت مالکیت شهرداری از قبیل ساختمان های این 
شهرداری، انبار شهرداری و پارکینگ ماشین آلات شهرداری نیز زیر 
چتر پوششی این دوربین ها قرار گرفته است. شهردار سرگز تأکید کرد: 
این طرح در راستای انجام اقدامات پیشگیرانه به منظور جلوگیری 
از وقوع جرائم در سطح شهر اجرا شده و با تأمین اعتبار کافی نقاط 

دیگری از شهر نیز زیر پوشش ضبط تصاویر خواهد رفت.
برداشت خرما از نخلستان های بخش فین 

 الناز مطهری نژاد گروه شهرستان// امسال هزار و ۳۰۰ تن خرما 
از ۴۰۰ هکتار نخلســتان های منطقه باغشهر بخش فین شهرستان 
بندرعباس برداشــت شــد. به گزارش خبرنگار دریا، رئیس جهاد 
کشــاورزی بخش فین گفت: بعلت وقوع تگرگ و طوفان محصول 
این منطقه امسال بیســت درصد کاهش داشت. امید سرودی افزود: 
خاسویی، خنیزی و ته گرد از مهم ترین خرما های کشت شده در این 
منطقه اســت. وی گفت: باغداران با استفاده از کود های ریز مغذی، 
هرس به موقع و نظافت نخیلات می توانند برداشت و کیفیت خرمای 

خود را افزایش دهند.
تجلیل از سواد آموزان برتر میناب 

 الناز مطهری نژاد گروه شهرســتان// در جلسه شورای پشتیبانی 
ســواد آموزی شهرستان میناب، از سواد آموزان برتر تجلیل شد. به 
گزارش خبرنگار دریا، رئیس اداره ســواد آموزی شهرستان میناب 
گفت: از ۱۱۲ سواد آموز که به صورت منظم سرکلاس درس حاضر 
بودند و با آموزش دهنده در شناســایی و جذب دیگر سواد آموزان 
همکاری داشتند، تجلیل شد. حسن طاهری افزود: ۹۵ درصد افراد 
زیر ۵۰ ســال در شهرستان میناب باسواد هستند و پنج درصد باقی 

مانده هم تا پنج سال آینده باسواد می شوند.

خبری

امین درســاره گروه شهرستان// سرهنگ 
پاســدار حمید کمالی فرمانده سپاه ناحیه 
شهرستان خمیر درنشست خبری به مناسبت 
چهل و ســومین سالگرد هفته دفاع مقدس 
بابیان اینکه دفاع مقدس نویدبخش همه این 
پیروزی هااست و هفته دفاع مقدس برای زنده 
نگه داشــتن همه ارزش های انقلاب اسلامی 
بامحوریت  اساس  براین   نمود:  تصریح  است 
قــرارگاه هــای تحول محلات،درســطح 
شهرستان بندرخمیر بیش از 78عنوان برنامه، 
 فرهنگی،آموزشی،ورزشی،علمی،اجتماعی،
بصیرتی وسازندگی دراین هفته اجرا می شود.

 به گزارش خبرنگار دریا، فرمانده ســپاه ناحیه 
خمیر در این نشســت  بیان داشــت: هفته دفاع 
مقدس بزرگترین فرصت برای ترویج فرهنگ و 
گفتمان دفاع مقدس است و امسال تمام برنامه ها 
با رویکرد شــعار حماسی مامتحد هستیم برگزار 

می شوند.
سرهنگ کمالی با اشاره به رشادت های رزمندگان 
در ۸ سال دفاع مقدس، تصریح کرد: بزرگداشت 
هفته ی دفاع مقدس باعث تقویت اخلاق و افزایش 

روحیه ایستادگی در مقابل استکبار می شود.
این مسئول با تاکید بر جهاد تبیین از سوی رسانه ها 
ادامه داد: وظیفه ی رســانه ها و مســئولان برای 

اجرای جهاد تبیین، ترویج ارزش های انقلاب و 
بازگو کردن دستاوردهای دفاع مقدس و خدمات 

جمهوری اسلامی است.
وی درپایــان برنامه های شــاخص هفته دفاع 
مقدس را تشــریح نمود: عطرافشانی گلزار شهدا 
تیم های  شــهدا،اعزام  باخانواده  شهرستان،دیدار 
پزشــکی به مناطق محــروم، برگزار یــادواره 
شــهدای شهرســتان،برپایی کارگاه آسیب های 
اجتماعی،همایش ائمه جمعه و جماعات ،برگزاری 
نشست روشــنگری وجهاد تبیین وتجمع جوانان 
نقش آفرین گام دوم انقلاب ازبرنامه های شاخص 

این هفته می باشد.

فرمانده سپاه بندرخمیر:

78 عنوان برنامه به مناسبت هفته دفاع مقدس
 در سطح شهرستان برگزار می شود

گروه شهرســتان// فرماندار شهرستان قشم 
از روند اجرایی تولیــد 2١٠ هزار نهال حرا در 
راستای طرح کاشــت یک میلیارد درخت و 

پروژه های زیرساختی شهر طبل بازدید کرد. 
 محمد محمدحســینی فرماندار شهرســتان قشم با 
همراهی بخشدار حرا و مدیران مربوطه از پروژه های 
حوزه غرب قشم با محوریت مرکز بخش حرا بازدید 
کرد. فرماندار شهرســتان قشم گفت: افزون بر ۲۱۰ 
هزار اصله نهال حرا در راســتای طرح اعلامی مقام 
معظم رهبری مبنی بر کاشت یک میلیارد درخت طی 

چهار سال تولید شده است.
 محمدحســینی افزود: این نهال ها با مشارکت اداره 
منابع طبیعی و آبخیــزداری، جامعه محلی، همیاران 
طبیعت و دانش آموزان همیار طبیعت در نهالســتان 
طبل و گوران تولید شــده که تقویت پوشش گیاهی 
منطقه، توسعه زیستگاه پرندگان مهاجر و بومی و نیز 

سخت پوستان از جمله مزایای آن به شمار می رود.
به گزارش فارس، وی ادامه داد: زمین فوتسال محلی 
شهر طبل به مساحت هزار و ۲۰۰ مترمربع با تامین 
اعتبــار ۷۰ درصدی از محــل اعتبارات کمک های 

مردمی و ۳۰  درصــدی ارزش افزوده نیز دارای ۷۰ 
درصد پیشــرفت فیزیکی اســت و اداره ورزش و 

جوانان متعهد به تامین چمن آن می باشد. 
 فرماندار شهرستان قشم تصریح کرد: شهرداری طبل 
موظف به توسعه اســکله گردشگری و دیوار حایل 
آن است که می تواند فعالیت ۱۰۰ قایق گردشگری 
موجود در آن را بهبود ببخشد و به همین منظور پنج 
میلیارد ریال از محل ارزش افزوده به طرح اختصاص 
یافته اســت. محمدحسینی ادامه داد: احداث خیابان 
متصل کننده شــهرک فاطمه زهرا)س( به مرکز شهر 
طبل نیز با مشارکت شهرداری و منطقه آزاد با اعتبار 
۶۰ میلیــارد تومان در حال احداث اســت که روند 
اجرایی آن باید تسریع شود. فرماندار شهرستان قشم 
در این بازدیدها همچنین دستورات لازم جهت انجام 
اقدامات پیشگیرانه و مقابله قاطع با هرگونه ساخت و 

ساز غیرقانونی بویژه در حاشیه شهر را صادر کرد.
 شهر طبل مرکز بخش حرا شهرستان قشم با جمعیت 
بیش از پنج هزار نفر در فاصله ۷۵ کیلومتری از مرکز 
شهرســتان قرار داشته و بیشــتر مردم آن در بخش 

صیادی، صنعت گردشگری و تجارت اشتغال دارند.

قشم پیشگام در اجرای طرح کاشت یک میلیارد درخت 

گروه  نــژاد  مطهــری  النــاز 
شرکت  مدیرعامل  شهرستان// 
آب و فاضلاب هرمزگان از اتمام 
عملیات توسعه و نوسازی کامل 
شبکه آبرســانی به روستاهای 
درپهن و رُپگِاه شهرستان میناب 

خبر داد.
به گزارش خبرنگار دریا، عبدالحمید 
حمزه پور افزود: با هدف تامین نیاز 
آب مشترکین جدید و همچنین بهبود 

فشار آب شرب مشترکین روستاهای 
درپهن و رپگاه، عملیات نوسازی و 
توسعه شبکه این دو روستا در دستور 
کار قــرار گرفت که بــا تلاش های 
انجام شــده، ساکنین این روستاها به 

آب شرب پایدار دست یافتند.
وی در تشریح جزئیات لوله گذاری 
۱۱ کیلومتــری بــرای تکمیل این 
پروژه ها افزود: در اجرای این پروژه، 
۸ کیلومتر شبکه توزیع در روستای 

درپهــن و ۳ کیلومتر خــط انتقال و 
شــبکه توزیع در روســتای رپگاه 

نوسازی شد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
هرمــزگان ادامــه داد: بــا تکمیل 
لوله گذاری، عملیات نصب ۲۵۰ فقره 
انشعاب در روســتای درپهن پایان 
یافت و نصب ۶۷ فقره انشــعاب در 
روستای رپگاه نیز طی روزهای آتی 

پایان خواهد یافت.

حمزه پور اعتبار هزینه شــده برای 
اجرای این پروژه را ۱۸۰میلیارد ریال 

عنوان کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان خبر داد

پایان عملیات توسعه شبکه توزیع آب روستاهای درپهن و رُپگِاه میناب 

    

    

دادنامه
پرونده کلاسه 140240920000816838 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140240390001683393.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي 
فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي  

 گردشکار: بتاریخ بیست و ششم شهریور ماه یکهزارو چهارصد و دو پرونده کلاسه 140240920000816838 تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء 
کننده ذیل تشکیل است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(در استان مکاتبه ای به شماره 181/71341/ن- 

مورخه 1402/03/03 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی گردیده دادگاه با عنایت 
به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.

» قرارسرپرستی «
 در خصوص یک قطعه زمین واقع درشهرستان بستک، بخش جناح، روستای عالی احمدان، قطعه37 به مساحت 425 متر مربع که حسب پاسخ شماره 1401/130/37 
مورخ 1401/10/17 کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور غیرمحصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو 
می باشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتی می باشد، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف در 
ملک، لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا 
حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد به تبصره های مواد 10 و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی 
قرار سرپرستی نمایندگی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام میدارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق 
مقررات و تا زمان صدور رای دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش اقدامات خود 
را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید . مقرراست دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش 

دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید .
مختارصادقي 

رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

دادنامه
پرونده کلاسه 140240920000816850 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140240390001683449.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي 
فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي  

 گردشکار: بتاریخ بیست و ششم شهریور ماه یکهزارو چهارصد و دو پرونده کلاسه 140240920000816850 تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء 
کننده ذیل تشکیل است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(در استان مکاتبه ای به شماره 181/71288/ن- 

مورخه 1402/03/03 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی گردیده دادگاه با عنایت 
به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.

» قرارسرپرستی «
 در خصوص یک قطعه زمین واقع درشهرستان بستک، بخش جناح، روستای عالی احمدان، قطعه 38 به مساحت 450 متر مربع که حسب پاسخ شماره 1401/130/38 
مورخ 1401/10/17 کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور غیرمحصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو 
می باشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتی می باشد، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف در 
ملک، لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا 
حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد به تبصره های مواد 10 و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی 
قرار سرپرستی نمایندگی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام میدارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق 
مقررات و تا زمان صدور رای دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش اقدامات خود 
را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید . مقرراست دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش 

دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید .
مختارصادقي 

رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

دادنامه
پرونده کلاسه 140240920000816748 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140240390001683247.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي 
فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي  

 گردشکار: بتاریخ بیست و ششم شهریور ماه یکهزارو چهارصد و دو پرونده کلاسه 140240920000816748 تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء 
کننده ذیل تشکیل است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(در استان مکاتبه ای به شماره 181/71337/ن- 

مورخه 1402/03/03 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی گردیده دادگاه با عنایت 
به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.

» قرارسرپرستی «
 در خصوص یک قطعه زمین واقع درشهرستان بستک، بخش جناح، روستای عالی احمدان، قطعه 33 به مساحت 425 متر مربع که حسب پاسخ شماره 1401/130/33 
مورخ 1401/10/17 کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور غیرمحصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو 
می باشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتی می باشد، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف در 
ملک، لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا 
حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد به تبصره های مواد 10 و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی 
قرار سرپرستی نمایندگی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام میدارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق 
مقررات و تا زمان صدور رای دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش اقدامات خود 
را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید . مقرراست دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش 

دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید .
مختارصادقي 

رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

دادنامه
پرونده کلاسه 140240920000816771 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140240390001683348.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي 
فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي  

 گردشکار: بتاریخ بیست و ششم شهریور ماه یکهزارو چهارصد و دو پرونده کلاسه 140240920000816771 تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء 
کننده ذیل تشکیل است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(در استان مکاتبه ای به شماره 181/71340/ن- 

مورخه 1402/03/03 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی گردیده دادگاه با عنایت 
به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.

» قرارسرپرستی «
 در خصوص یک قطعه زمین واقع درشهرستان بستک، بخش جناح، روستای عالی احمدان، قطعه 36 به مساحت 475 متر مربع که حسب پاسخ شماره 1401/130/36 
مورخ 1401/10/17 کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور غیرمحصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو 
می باشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتی می باشد، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف در 
ملک، لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا 
حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد به تبصره های مواد 10 و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی 
قرار سرپرستی نمایندگی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام میدارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق 
مقررات و تا زمان صدور رای دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش اقدامات خود 
را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید . مقرراست دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش 

دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید .
مختارصادقي 

رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

حمله به کندوهای طبیعی زنبور عسل به وسیله آتش 
باعث انقراض نسل آنان و آتش سوزی درختان می گردد

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

استاندار هرمزگان خبر داد 

اتصال 9 روستای هرمزگان به شبکه ملی اطلاعات



7اقتصادی
شنبه 1 مهر 1402

7 ربیع الاول 1445

سال بیست و دوم شماره 4264

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:۴۴:19 اذان صبح
05:03:50
11:07:۴9
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

0۴:2۴:57 اذان صبح
05:۴۴:۴8
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 طلوع آفتاب
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غروب آفتاب
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05:0۴:20
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اذان ظهر

غروب آفتاب

03:30:11 اذان صبح
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16:55:37
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:11:35 اذان صبح
0۴:30:1۴
10:3۴:11
16:37:۴1
16:5۴:۴0

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:33:1۴ اذان صبح
0۴:52:12
10:56:09
16:59:39
17:16:۴2

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:20:56 اذان صبح
0۴:۴1:00
11:۴5:01
16:۴8:33
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب17:28:30 اذان مغرب اذان مغرب

گروه اقتصادی  // رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد 
مانند خون در رگ های  نقدینگی  هرمزگان گفت: 
سازمان اســت و تزریق به موقع آن به طرح های 
توسعه ای منجر به پویایی شرکت و ایجاد توازن و 

صرفه جویی اقتصادی خواهد شد.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مصطفی عطایی پور در حاشیه 
بازدید اعضای هیئت مدیره شــرکت فولاد هرمزگان از 
طرح های توسعه ای شرکت با اشاره به برنامه ریزی های 
صورت گرفته برای اجرای طرح های توســعه ای، بیان 
کرد: هیچ طرح توسعه ای بدون برنامه ریزی و زمان بندی 
بــه ثمر نمی رســد. بنابراین برای توســعه باید برنامه 
 مدون داشته باشــیم تا بتوانیم به اهداف و استراتژی ها

 دست یابیم.
وی در خصوص چالش های اجرای طرح های توسعه ای 
بــه ویژه تامین قطعات و تجهیــزات از طریق واردات، 
خاطرنشان کرد: با توجه به تحریم های ظالمانه و عدم 
تامین به موقع قطعات وارداتی، فولاد مبارکه از دهه ۸0 
اقدام به بومی ســازی کرد. به طوری که در حال حاضر 
90 درصد قطعات مکانیکی مورد نیاز مبارکه از داخل 
تامین می شوند. این اقدام علاوه بر تداوم حیات کارخانه، 
باعث رشــد در تامین کنندگان و پیمانکاران شده است. 
خوشبختانه تیم بسیار قوی و باتجربه در فولاد هرمزگان 
در زمینه خرید و تامین مســتقر اســت و همین امر به 

پیشرفت فعالیت ها منجر شده است.
رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد هرمزگان خاطرنشان 
کرد: زمان بندی مناســب طرح های توسعه ای یکی از 
عوامــل کاهش هزینه ها خواهد بود. چــرا که با تورم 
موجود در کشــور، در صورتی که اجــرای پروژه به 
طول انجامد، با توجه به تعدیلات آتی اجرای قرارداد، 
هزینه های اضافی به شرکت تحمیل خواهد شد. از این 
رو، دقــت نظر مدیران فولاد هرمزگان می تواند از بروز 

چنین مشکلاتی جلوگیری کند.

عطایی پور با اشاره به اهمیت حفظ نقدینگی و سودآوری 
در شــرایط کنونی، عنوان کرد: ایجاد توازن در هزینه ها 
بســیار ضروری اســت. برای این منظور رصد دقیق 
تقاضای بازار، شرایط تولید و تامین مواد اولیه، تقاضای 
بازار و فروش به موقع می تواند علاوه بر صرفه جویی در 

هزینه ها، به سودآوری بیشتر منجر شود.
وی بــا تاکید بر اینکــه تزریق به موقــع نقدینگی به 
طرح های توسعه ای مانند تزریق خون تازه در رگ های 
کارخانه است، تصریح کرد: امروزه قیمت های مواد اولیه 
و تجهیزات در بازار ثبــات ندارند و بنابراین خرید به 
موقع تجهیزات و قطعات بهترین راهکار صرفه جویی و 

کاهش هزینه های اضافی به دلیل تورم خواهد بود.
رئیس هیئت مدیره شــرکت فولاد هرمزگان در پایان 
تاکید کرد: خوشــبختانه مجموع پیشــرفت طرح های 
توســعه ای فولاد هرمزگان مثبت ارزیابی می شــود و 
طبق برنامه جلو می رود. برای حفظ و بهبود این روند، 
لازم اســت جلســات منظم با همه ارکان توسعه مانند 
پیمانکاران، تامین کنندگان و… جهت هماهنگی بیشتر 
برگزار شود تا در نتیجه آن، اجرای پروژه  ها به ویژه نیمه 
دوم سال که آب و هوای استان هرمزگان شرایط بهتری 

دارد، با سرعت بیشتری پیگیری شود.

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد هرمزگان مطرح کرد

 لزوم تزریق به موقع نقدینگی
 به طرح های توسعه ای

گروه اقتصــادی // معاون رفاه و امور اقتصادی 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه 
8٠ میلیون نفر در کشور یارانه می گیرند گفت: 
یارانه ها باید هدف گذاری شود و افرادی که نیاز 

دارند از یارانه برخوردار باشند. 
علیرضا عسگریان، معاون رفاه و امور اقتصادی وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی در نشست هم اندیشی 
اعضای شورای عالی اســتان ها با اشاره به اهمیت 
شورای عالی استان ها گفت: نمایندگان شورای عالی 
اســتان ها چکیده 12۶ هزار عضو شــورای کشور 
هستند و این معدل بسیار خوبی از نمایندگی مردم 

است .
عسگریان در خصوص سوالات نمایندگان توضیح 
داد: ســال 79 یارانــه  های غیرمســتقیم حذف و 
یارانه  های نقدی پرداخت شد. قرار بود این یارانه ها 
در ســه بخش پرداخت شود. 50 درصد برای قشر 
محروم و نیازمند باشــد، 30 درصــد برای صنایع 
استفاده شــود و 20 درصد برای طرح های عمرانی 
هزینه شــود. به دلیل اینکه زیرساخت درستی در 
آن ســال ها وجود نداشت 10۶ درصد یارانه به ۶9 
میلیون نفر مردم اختصاص یافت و بخشی هم صرف 

کارهای عقب مانده دولت شد.
وی افزود: سیاســت یارانه دهی این بود که قشر کم 
درآمد از یارانه برخوردار باشــد و عقل و عدالت و 
شرع هم بر این تاکید دارد. این در صورتی است که 

اکنون 79 میلیون و ۶00 هزار نفر یارانه می گیرند.
عسگریان گفت: سال گذشته 45 هزار و 500 تومان 
یارانه داده  می شــد و حجم کامل آن 3 هزار میلیارد 
تومان بــود و در صورتی که با حذف ارز ترجیحی 
حجم یارانه ها به 29 هزار میلیارد تومان افزایش پیدا 

کرد.
معاون رفاه و امور اقتصادی وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی بیان کرد: 320 هزار میلیارد تومان در سال 
بــه 79 میلیون و ۶00 هزار نفر یعنی نزدیک به ۸0 
میلیون نفر یارانه داده  می شــود و اگر کالا برگ هم 
اضافه شود به 400 هزار میلیارد تومان می رسد که 
حجم بسیار بزرگی است . این یارانه سفره مردم بود 

و به دلیل نبود زیرساخت به درستی هدایت نشد.

وی با بیان اینکه یارانه فقط به صورت نقدی پرداخت 
نمی شود توضیح داد: پیش از این بزرگترین محصول 
قاچاق از کشور دارو بود چرا که قیمت دارو به دلیل 
اختصاص یارانه، ارزان تر از کشــورهای همسایه 

است .
 ۱۸ درصــد ســوخت را ۲ صــدک بالایی 

مصرف می کنند
عســگریان اظهار کرد: در زمینه سوخت هم یارانه 
زیادی تعلق می گیرد در حالی که 1۸ درصد سوخت 
را 2 صدک بالایی مصــرف می کنند. این در حالی 
اســت که دهک های پایین بخــش کمی را مصرف  

می کنند.
معاون رفــاه و امور اقتصادی وزیــر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی با بیان اینکه یارانه بســیار کلانی در 
حوزه های مختلف پرداخت می شــود گفت: یارانه 
زیادی درحوزه انرژی ارائه  می شود و به همین دلیل 
مصرف انرژی بسیار بالاست . اگر به کشورهای دیگر 
توجه کنیــم می بینیم که هزینه مصرف انرژی چقدر 

بالاست . این یارانه ها باعث شده است تقریبا انرژی به 
صورت رایگان به دست مصرف کننده برسد.

وی تصریح کرد: باید یارانه ها بازگشت داده شود و با 
هدفمندی دقیق تر دوباره توزیع شود و شورای عالی 
استان ها می تواند این نقش را برعهده داشته باشد و 

مردم را قانع کند.
 دولــت قصد قطع یارانه افــراد مختلف را 

ندارد
وی اظهار کرد: اخباری که در خصوص قطع یارانه 
افراد منتشر می شود حقیقت ندارد و دولت هم قصدی 
بر قطع یارانه افراد مختلف ندارد هرچند ما معتقدیم 
همه نباید یارانه بگیرند و 3 دهک بالا نیازمند یارانه 

نیستند.
معاون رفاه و امور اقتصادی وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در خصوص کالابرگ ها گفت: بزرگترین 
شبکه توزیع و فروش مواد غذایی کشور با مشارکت 
140 هزار فروشگاه در کشور تشکیل شده است و 
کار شبکه ذکر شده این است که پرداخت های مالی به 

پرداخت های اعتباری تبدیل شود.
عسگریان اضافه کرد: اگر این اقدام صورت گیرد و 
داده ها اعمال شود حدود 90 درصد عدالت در حوزه 

دهک بندی اجرا می شود.
وی توضیح داد: کارشناسان اعتقاد دارند باید یارانه 
3 دهک بالا حذف شود و صرفه جویی از این تغییر 

سیاست، به 3 دهک پایین اختصاص یابد.
معاون رفــاه و امور اقتصادی وزیــر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی اظهار کرد: مهاجرت و جابجایی بین 
دهک ها وجود دارد و برای منطقی کردن عدالت در 
توزیع یارانه باید داده ها به روز رســانی شود و باید 
اراده جمعی شکل گیرد تا داده ها هر ۶ ماه یکبار وارد 

شود تا بتوانیم در این خصوص تصمیم گیری کنیم .
 بررســی داده های مالی خانوارها و دهک  

بندی آنها با هوش مصنوعی 
عسگریان توضیح داد: داده ها که در زمینه حقوق و 
دستمزد فرد و خانواده، ملک، خودرو، حساب بانکی 
و تراکنش ها، حساب ساتنا و پایا، فعالیت در بورس، 

سفر خارجی و … است و جمع این ها داده ها با هوش 
مصنوعی بررسی  می شود و میزان نفوذ هر شاخص 
مشخص می شــود و در نهایت نشان می دهد که هر 
فرد در چه دهکی قرار می گیــرد و چه مقدار باید 

یارانه دریافت کند.
وی اظهارکرد: براساس شیوه استحقاق سنجی همه 
داده ها اعمال  می شود و حتی اگر فردی بیمار خاص 
در خانواده داشته باشــد نیز در شرایط کلی اعمال  

می شود.
 کارفرمایان شــرایطی را ایجــاد کنند که 

سختی و زیان آوری مشاغل کاهش یابد
معاون رفاه و امور اقتصادی وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در خصوص درخواست نمایندگان شورای 
عالی اســتان ها در خصــوص قرارگیری برخی از 
مشاغل در حوزه مشاغل سخت و زیان آور گفت: 
اگر شغلی سخت و زیان آور باشد باید فرد بعد از 20 
سال سابقه بازنشسته شود و حقوق 30 سال سابقه 
بگیرد. زمانی این اتفــاق  می افتد یک کارفرما باید 
این هزینه را برعهده بگیرد و نمی توان از کســورات 

دیگران به این افراد پرداخت کرد.
وی توضیح داد: بنابراین در چنین شرایطی ناترازی 
مالی ایجاد می شود و دولت به بیمه تامین اجتماعی 
بدهکار می شود و اکنون نیز 5۶0 هزار میلیارد تومان 
بدهکاری وجود دارد. بنابراین بیمه تامین اجتماعی 
می گوید اگر چنین کاری  می خواهد انجام شود باید 
منابع آن تامین شود چرا که بیمه نمی تواند دست در 
جیب دیگر بازنشســتگان کند در حالی که تاکنون 

چنین بوده است و ناترازی به وجود آمده است .
به گزارش جام جم آنلاین، عسگریان توضیح داد: 
بنابراین باید کارفرما شرایطی را ایجاد کند که سختی 
و زیان آوری مشاغل کاهش یابد و اگر چنین کاری 
را نمی تواند انجام دهد باید هزینه بازنشستگی زودتر 

را تقبل کند تا ناترازی مالی ایجاد نشود.
بر اســاس گزارش روابط عمومی شــورای عالی 
استان ها، وی در خصوص طرح بیمه شورا نیز گفت: 
باید طرحی از سوی شورای عالی استان ها ارائه شود 
تا بررسی کنیم و ببینیم جزییات و شرایط این طرح 

چیست و منابع آن باید از کجا تامین شود.

فروردین :
دوست عزیزی که امروز به دنیا آمده اید، تولدتان 
مهارت های  و  توانمندی هستید  مبارک.انسان 
بی شماری دارید. با این حال آن گونه که باید و 
شاید اهل هنرنمایی نیستید. این شرایط باعث شده تا اطرافیان 
از هنرهای شــما بی خبر باشــند. ادامه این رویکرد در سال 
تولدتان به صلاح شما نیست. در این سال تا می توانید هنرهای 
خود را به رخ اطرافیان بکشید و به دوست و آشنا ثابت کنید 
که از هر انگشت شما هنری می  بارد. مهر را با کارهای زیادی 

به پایان خواهید رساند.
  اردیبهشت :

بخت با شما یار است و روزی همراه با شادی 
و نشــاط انتظار شما را می کشد، این شرایط را 
مغتنم بدانید و با تفریح و خنده، نگرانی های خود 
را فرامــوش کنید. قصد عقد قرارداد مالی جدیدی دارید، اما 
آن گونه که انتظار دارید از این قرارداد ســود نخواهید کرد. از 
این اتفاق درس بگیرید و در آینده قبل از عقد هرگونه قرارداد 
مهمی، نظر افرادی که تجربه بیشــتری نسبت به شما دارند را 

جویا شوید. 
  خرداد :

اخلاق های ناپســندی داریــد و اطرافیان را از 
رفتارهای خود دلخور کرده اید. قبل از اینکه این 
رفتار ها شما را به فرد منفوری در بین دوستان و 
آشنایان تبدیل کند، آن ها را کنار بگذارید و توجه بیشتری به 
اطرافیان داشته باشید. انسان پرتلاشی هستید و لحظه ای دست 
از کار و کوشش نمی کشید. با این حال به اندازه ای که انتظار 

دارید به هدف هایتان نرسیده اید.
  تیر :

پولی به دســت شما می رســد و شرایطی برای 
سرمایه گذاری مهیا می شود. این سرمایه گذاری را 
با خیال راحت انجام دهید و مطمئن باشید که با سرمایه گذاری 
این پول، ارزش آن در آینده ای نزدیک چندین برابر می شود.  
حرف های نیشداری می زنید و اطرافیان را با زبان خود آزار 
می دهید. قبل از اینکه این رویکرد باعث شود اطرافیان شما 
را کنار بگذارند، لحــن کلام خود را تغییر دهید و با دیگران 

مهربان باشید.   
  مرداد :

مواظب سلامت وجود نازنین  خود نیستید و این 
قضیه باعث شده تا احساس خستگی و کسالت 
داشته باشید. ادامه این رویکرد به غیر از بیماری 
چیزی برای شما به دنبال ندارد. امروز به خودتان قول بدهید 
که بیشتر مواظب سلامتی خود باشید و فراموش نکنید که عقل 

سالم در بدن سالم است.
 شهریور :

شــخصیت جذابی دارید و اطرافیان شما را به 
عنوان فرد محبوب و مردم داری می شناســند، 
این روحیه امروز به کمک شما می آید و اطرافیان برای حل 
مشکلاتی که با آنها دســت به گریبان هستید، دست یاری به 
سمت شــما دراز می کنند. ورشکستگی در کمین شماست و 
اگر بیشتر از همیشه به فکر صرفه جویی و پس انداز نباشید، 
دیری نخواهد پایید که مشکلات مالی شما را از پا در بیاورند.

 مهر :
انسان خنده رویی هســتید. از این روحیه برای 
رویارویی با مشکلات کمک بگیرید. چند وقتی 
است که برای درخواست وام ثبت نام کرده اید، اما 
تاکنون خبری از این وام به دست شما نرسیده و به لحاظ مالی 
تحت فشار قرار دارید. این وضعیت به پایان می رسد و بخت 
با شما یار خواهد بود، چرا که قرعه این وام به نامتان می افتد 

و مشکلات مالی  شما خاتمه می یابد. 
 آبان :

امروز با حجم زیــادی از کارها مواجه خواهید 
شد، اما انرژی لازم را بدست می آورید و خسته 
نخواهید شد. از جایی که حتی فکرش را هم نمی کنید، پولی به 
دستتان می رسد. به لطف این پول اوضاع مالیتان را سروسامان 
بخشید.   تغییری را در محل  کار یا منزل باید انجام دهید، این 

تغییر را به فال نیک بگیرید.
   آذر :

اهمیتی به نظرهای پدر و مادر یا بزرگان فامیل 
نمی دهید و این وضعیت آنها را حسابی از شما 
دلخور کرده است. ادامه این رفتار اصلا به صلاح شما نیست 
و در اولین فرصت به پدر و مادر یا بزرگان فامیل ثابت کنید 
که اهمیت خاصی برای آنها قائل هستید و احترام بیشتری به 

آنها بگذارید.  
 دی :

امروز صبح با خستگی و کسالت از رختخواب 
بلند شــده اید و حوصله ای برای انجام کارهای 
روزانه ندارید، در چنین شرایطی نیازی نیست بیش از حد به 
خودتان سخت بگیرید و امروز را به خودتان مرخصی بدهید 
و حسابی استراحت کنید. پولی که در گذشته اندوخته بودید، 

امروز به کمکتان می آید. 
   بهمن :

روز بسیار خوبی را در پیش دارید و فرصت های 
زیادی برای تفریح و شــادی پیدا خواهید کرد. 
یکی از دوســتان نزدیک پیشنهاد وسوســه  انگیزی را برای 
افزایش درآمد مطرح می کند، این پیشنهاد را جدی بگیرید و 
مطمئن باشید اجرای آن، سود چشمگیری روانه حساب های 

بانکیتان می کند.
  اسفند : 

با مشــکلی روبه رو هســتید که راه حلی برای آن 
پیدا نمی کنید. اجازه ندهید این مشــکل شما را از 
پا دربیاورد و برای حل آن از دوســتان و آشنایان کمک بگیرید.   
نگرانی های خود را با اطرافیان درمیان نمی گذارید. قبل از اینکه 
این روحیه زمینه افسردگی شما را فراهم کند، با فردی که سنگ  
صبور شماست، درددل کنید و بار غصه های خود را زمین بگذارید. 

طالع بینی

معاون رفاه و امور اقتصادی وزیر تعاون: 

دولت قصد قطع یارانه را ندارد 

مدیرعامل شــرکت   // اقتصادی  گروه 
با اجرای  نفت ستاره خلیج فارس گفت: 
طرح های افزایش ظرفیت و تنگنازدایی 
از واحد های عملیاتی، ظرفیت پالایشی 
این شــرکت روزانه از 3۶ به 455 هزار 

بشکه افزایش یافته است.
علیرضا جعفرپور با اشــاره به اینکه اکنون 
خوراک این پالایشــگاه 42 هزار بشــکه 
در روز اســت، افزود: شــرکت نفت ستاره 
خلیج فارس ظرفیت تولید روزانه 40 میلیون 
لیتر بنزین، 1۶ میلیون لیتر نفت گاز و سفید 
و هزار و 500 تــن گاز مایع و محصولاتی 
دیگــر از جمله گوگرد، انواع نفتا و حلال ها 

را دارد.وی بــا بیان اینکه این پالایشــگاه 
با داشــتن ســهم 40 درصــدی از ظرفیت 
تولید بنزین ایــران، بزرگ ترین تولید کننده 
بنزین کشــور اســت، گفت: این پالایشگاه 
ماموریــت تولید حداکثری و تامین فرآورده 
راهبردی بنزین مورد نیاز کشــور را برعهده 
دارد و از دســتاورد های ارزشــمند نفــت 
ســتاره خلیج فارس در سال 1401 افزایش 
بی سابقه تولید فرآورده به واسطه تنگنازدایی 
از واحد های بنزین ســازی است. مدیرعامل 

شرکت نفت ستاره خلیج فارس افزود: یکی 
دیگر از دســتاورد های پالایشــگاه ستاره 
خلیج فارس در ســال گذشته افزایش تولید 
بنزین بــه میزان پنج درصد بــود که به 13 
میلیارد لیتر رسیده اســت. جعفرپور گفت: 
ســتاره خلیج فارس پارســال با سهم ۶5 
درصدی در برداشت میعانات گازی از میدان 
مشترک پارس جنوبی نقش مهمی در تضمین 
تولید پایدار گاز کشور ایفا کرد. وی با بیان 
اینکه افزایش ظرفیت 100 هزار بشــکه   ای 

شیرین ســازی انواع فرآورده های نفتی در 
این پالایشگاه اجرایی شده است، گفت: برای 
تکمیل چرخه تولیدات پالایشــگاه، ایجاد 
تــوازن در تولید نفت گاز یورو پنج، رعایت 
سودآوری،  ایجاد  و  زیست محیطی  تعهدات 
راه اندازی واحد تصفیه هیدروژنی نفت گاز 
مرحله دوم در دســتورکار قرار گرفت و این 
واحد با ظرفیت تولید روزانه 42 هزار بشکه 
نفت گاز یورو پنج در مدار تولید قرار گرفت. 
مدیرعامل شــرکت نفت ستاره خلیج فارس 

افزود: با تغییر کاربری واحد تصفیه هیدروژنی 
نفت گاز مرحله یــک از نفتا به نفت گاز و 
همچنین افزایــش ظرفیت این واحد، تمامی 
نفت گاز تولیدی از گرید معمولی به یورو ارتقا 
یافته است و میزان تولید نفت گاز و نفت سفید 
این پالایشگاه به 100 هزار بشکه با کیفیت 
یورو پنج ارتقا یافت تا پالایشــگاه ســتاره 
خلیج فارس به جمع تولیدکنندگان نفت گاز 
یورو پنج بپیوندد. به گزارش خبرگزاری صدا 
و سیما مرکز خلیج  فارس، پالایشگاه ستاره 

میعانات  پالایشگاه  بزرگ ترین  خلیج فارس 
گازی جهان فعالیت رسمی خود را در زمینی 
به مساحت 700 هکتار، از اردیبهشت سال 

9۶ در اوج تحریم ها آغاز کرد.

افزایش ظرفیت پالایشی ستاره خلیج فارس به 455 هزار بشکه 

گروه اقتصادی  // نایب رییس اتحادیه 
مشــاوران املاک تهران بــا تاکید بر 
اینکه باید پلتفرم های انتشــار آگهی 
در بازار مســکن ساماندهی شوند تا از 
قیمت ســازی از این طریق جلوگیری 
حاکی  فضاسازی ها  برخی  گفت:  شود، 
از افزایش قیمت مســکن در نیمه دوم 
امسال دارد، اما مردم فریب این شایعات 

را نخورند.
بازار مسکن در سال های اخیر به ویژه پس 
از شــیوع ویروس کرونــا در حال خارج 
شدن از شکل سنتی خود یا همان بنگاه های 
املاک است و در چند سال گذشته پلتفرم ها 
و اپلیکیشن های مختلف در این حوزه حتی 
بیشــتر از بنگاه ها در حــال نقش آفرینی 

هستند.
در کنار سایر دلایل افزایش قیمت مسکن، 
اما نمی توان نقش پلتفرم ها در قیمت سازی ها 
به خصوص در بازار مسکن را نادیده گرفت؛ 
متاسفانه در این آگهی ها بدون اینکه معامله ای 
انجام شــود، شاهد قیمت گذاری بی ضابطه 

هستیم که نظارتی هم بر آنها نیست.
اتحادیه  رییــس  نایب  بیگی نــژاد،  داوود 
مشــاوران املاک تهران با بیان اینکه امروز 
دنیای مجازی با دنیای واقعی در تقابل قرار 
گرفته است، افزود: مردم برای سرمایه گذاری 

در بزرگ تریــن موضوع زندگی شــان که 
مسکن اســت می توانند از مشاوران املاک 

مجاز مشاوره بگیرند.
وی با بیان اینکه بازار مسکن تابعی از دیگر 
بازارهای موازی در کشور است، ادامه داد: 
بــا ثابت ماندن دیگر بازارهــا مانند ارز و 
نهاده های ساختمانی، قیمت مسکن نیز ثابت 

مانده و در واقع کنترل می شود.
نایب رییس اتحادیه مشاوران املاک تهران 
تولید و عرضه مســکن را به عنوان یکی از 
مهم ترین راهکارها بــرای کنترل این بازار 
عنوان کرد و گفت: بخشــی از هزینه خرید 
و یا ساخت مسکن با تسهیلات بانکی تامین 
می شود، اما بانک ها آن چنان که باید در این 
حوزه به خصوص در بافت فرسوده همراهی 
نمی کنند که همین عامل می تواند روند تولید 

را در کشور با مشکل مواجه کند.
بیگی نژاد با بیان اینکه بنگاه های املاک به 
عنوان معتمدین خود را به مردم ثابت کردند، 
تاکید کرد: زمانی مشکلات در حوزه بنگاه ها 
بیشتر شد که فضای مجازی بستری را برای 
بی قانون کار کردن در بازار مســکن ایجاد 
کرد. امروز هر کســی در این فضا به عنوان 

مشاور املاک فعالیت دارد.
وی اضافه کرد: در حالی که نیازمند نظارت 
در فضای مجازی هســتیم که این نظارت 

وجود ندارد و می توان گفت که بیشــترین 
آسیب به بخش مســکن در بستر این فضا 
است. نایب رییس اتحادیه مشاوران املاک 
گفت: راه حل این اســت که فعالان در این 
رســته در فضای مجازی باید مجوز فعالیت 
داشته  باشند و ساز و کاری برای این بستر 
ایجاد شود. برنامه دولت، ساماندهی وضعیت 
پلتفرم های انتشار آگهی های املاک در جهت 
مهار دلالانی اســت که بــه طرق مختلف 
قصــد ایجاد التهاب در بازار مســکن و یا 

قیمت سازی را دارند.
کارشناســان مســکن می گویند: دلالان با 
استفاده از پلتفرم های انتشار آگهی در بازار 
مسکن برای قیمت سازی استفاده می کنند و 
شــاهد آگهی های تقلبی و جعلی در برخی 
از این اپلیکیشن ها در حوزه مسکن هستیم 
که نه تنها سبب گمراهی مردم می شود، بلکه 
افزایش قیمت مسکن را به دنبال داشته است.

چندی پیش ســردار علی نوروزی، رئیس 
پلیس نظارت بر اماکن عمومی فراجا گفت: 
دو پلتفرم را شناســایی کردیم که بیشترین 
دخالت را در بالا بردن قیمت مسکن داشتند 
و با همکاری وزارت صمت و اتحادیه کسب 
و کارهای مجازی آنها را شناســایی کردیم 
و برای آخرین بــار اخطار جدی به این 2 

پلتفرم داده شد.

هشدار رئیس اتحادیه مشاوران املاک به خریداران خانه ؛           
تاثیر فضاسازی برخی پلتفرم ها بر افزایش قیمت مسکن
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گزارش اختصاصی // درحالی مهرماه هم آغاز شد و 
دانش آموزان وارد مدارس شدند که متاسفانه بدلیل 
سوءتدبیر و مدیریت مســئولان و متولیان حوزه 
سرویس مدارس، والدین زیادی همچنان برای تامین 
ســرویس مدارس با مشکل مواجهند و نتوانستند 
با شرکت های ســرویس مدارس قرارداد ببندند و 

بلاتکلیف مانده اند.
کمبود سرویس مدارس باعث شده است که مانند سال 
گذشــته والدین نتوانند برای برخی از مسیرها سرویس 
مدرســه بگیرند و همچنان دغدغه سرویس مدرسه را 
داشته باشند و هیچ مســئولی نیز خود را در این حوزه 

پاسخگو نمی داند.
اســتاندار هرمزگان مرداد ماه ســال جاری در نشست 
شورای آموزش و پرورش هرمزگان با تاکید بر ساماندهی 
سرویس مدارس در سال تحصیلی جدید، گفت: سرویس 
مدارس در سال تحصیلی گذشــته )1401-1402( به 
عنوان یک چالش مهم مطرح بود که امســال باید این 
مساله مورد توجه قرار گیرد.مهدی دوستی اظهار کرد: در 
راستای ساماندهی سرویس مدارس اگر نیاز به برگزاری 
نشست و هماهنگی است، باید این کار صورت گیرد تا 

دغدغه خانواده ها در این زمینه رفع شود.
وی بیان کرد: همچنین باتوجه به در پیش بودن ســال 
جدید تحصیلی در خصوص آماده سازی مدارس و مهیا 
ساختن شرایط برای ورود دانش آموزان به مدرسه باید 

برنامه ریزی و محیط آموزشی مناسب سازی شود. 
البته استاندار هرمزگان در چندین جلسه دیگر شورای 
آموزش و پرورش و... در خصوص ســرویس مدارس 
تاکید کردند، اما گویا گوش شنوایی را مسئولان مربوطه 
نداشــتند و متاسفانه سناریوی ســال گذشته سرویس 
مدارس تکرار شد و والدین همچنان با مشکل مواجهند. 
بنا به گفته رئیس ســازمان مدیریت حمل و نقل بار و 
مسافر شهرداری بندرعباس، بر اساس بررسی ها در شهر 
بندرعباس برای سرویس مدارس به هزار و 200 خودرو 

نیاز است. 
یکی از چالش های دیگری که والدین دانش آموزان در 
این حوزه مواجهند، علاوه بر کمبود ســرویس مدارس، 
بحث نرخنامه است که انتظار می رفت در اوایل تابستان 
نرخنامه مصوب و به والدین و شــرکت های سرویس 
مدارس اعلام شود که این موضوع محقق نشد و تصویب 

نرخنامه را به دقیقه 90 موکول کردند. 
در حوزه تعیین نرخنامه سرویس مدارس نیز حاشیه های 
زیادی از جمله مصوبه افزایــش ۶0درصدی نرخنامه 
در خردادماه ســال جاری در شــورای شهر و مخالفت 

فرمانداری بــا این مصوبه و ارجاع نرخنامه به ســتاد 
تنظیم بازار استان و عدم تصویب نرخنامه در این ستاد و 
بازگشت نرخنانه به جلسه چهارشنبه شب گذشته شورای 
شهر)29شــهریور( و تصویب دوباره همان نرخنامه با 

افزایش ۶0درصدی در شورای شهر و... وجود داشت. 
البته گویا در جلســه چهارشنبه شــب گذشته پیشنهاد 
افزایش بیش از 100درصدی نرخنامه مطرح شــده بود 

که شورای شهر با آن مخالفت کرده بود. 

این موضوع در حالی اتفاق افتاد که در ســال های قبل 
از شیوع کرونا و مجازی شدن مدارس، والدین از اوایل 
تابستان با شرکت های سرویس مدارس قرارداد سرویس 
مدارس منعقد می کردند و دغدغه ای در این خصوص 

نداشتند. اما سال گذشــته که مدارس از حالت مجازی 
خارج شــد، والدین دانش آموزان دغدغه زیادی برای 
تامین ســرویس مدارس داشتند و بیشتر والدین مجبور 
شدند هزینه های بیشتری را نســبت به نرخنامه برای 
سرویس مدارس بپردازند و برخی هم با سرویس هایی 
فرزندانشــان را به مدرسه فرستادند که در شرکت های 
ســرویس مدارس ساماندهی نشــده بودند و سرویس 
مــدارس آزاد و بدون شناســنامه و آرم و علائم و بیمه 
دانش آموزی و... بودند. برخی از والدین نیز مجبور شدند 
فرزندان شان را با تاکسی و دربست خودروهای شخصی 
و یا خودشــان ببرند وبرگردانند و ترافیک سنگینی در 
اطراف مدارس ایجاد شد و امسال نیز این سناریو تکرار 

می شود. 
برخی از والدین دانش آموزان نیز امسال با گلایه شدید 
از نابسامانی سرویس مدارس و کمبود سرویس مدرسه 
و همچنین عدم اعلام نرخ مصوب ســرویس مدرســه 
می گویند: انتظار می رفت آموزش و پرورش و مدارس 
و شهرداری در این زمینه برنامه ریزی بهتری می کردند و 
والدین دانش آموزان هر مدرسه می دانستند برای انعقاد 
قرارداد به کدام شــرکت سرویس مدرسه مراجعه کنند. 
الان والدین مجبورند به این هفت شرکت بروند یا تماس 
بگیرند که با پاسخ »سرویس نداریم«  و یا برای آن مسیر 
و آن مدرسه سرویس نداریم و.... مواجه می شوند و برای 

سرویس مدرسه سرگردانند.
برخــی از والدین دانش آموزان مدارس دانشــگاه در 
چهارراه مرادی بندرعباس نیز نتوانسته سرویس مدرسه 
بگیرند و شرکت سرویس مدرسه ای نیز که سال گذشته 
جابجایــی دانش آموزان این مدرســه را انجام می داد، 
اعلام کرده است که کمبود ســرویس دارد و نمی تواند 

خدمات دهی کند. 
با این شرایط نابسامان سرویس مدارس، کارمندان باید 
فرزندان شــان را به مدرســه ببرند و ظهر هم مرخصی 
بگیرنــد و بروند فرزنــد دانش آموزشــان را به خانه 
برگردانند و زمــان زیادی را هم در ترافیک بمانند. این 
موضوع باعث می شود والدین خودشان سرویس مدرسه 
فرزندشان شوند و از امورات دیگر بازبمانند و همچنین 
بدلیل عدم حضورشــان در ادارات و...، برای ساعاتی 
امور ارباب رجوعان هم مختل شــود. چرا مســئولان 
نتوانستند در تابستان ســرویس مدارس را ساماندهی 
و نرخنامه را زودتر مصوب واعــلام کنند تا والدین با 
مشکل مواجه نشوند؟ استانداری، فرمانداری، آموزش و 
پرورش، شورای شهر، شهرداری و... در حوزه سرویس 
مدارس رفوزه شــدند و خوب عمل نکردند. تاوان این 
ضعف مدیریت را والدیــن دانش آموزان باید بدهند که 
مجبورند خودشان با خودروی شخصی و تک سرنشین 
و یا دربســت و تاکسی و... رفت و برگشت فرزندانشان 

را انجام دهند.

علی زارعی/دریا
daryaz           @gmail.com1359

اقدامات دقیقه 90 اثرگذار نبود 

مسئولان سرویس مدارس هرمزگان 
رفوزه شدند

یادداشت

مهارت های اجتماعی زیادی از جمله مهارت دوست یابی 
در مدرســه وجود دارد که والدین باید آن را به کودکان 

آموزش دهند.
تجربه دوست یابی در مدرسه یکی از بهترین اتفاق هایی است که 

در دوران تحصیل هر فرد رخ می دهد.
حضور در مدرسه ابتدایی را می توان به عنوان اولین تجربه جدی 
و رسمی کودکان برای حضور در اجتماعات بزرگ دانست.در 
چنین شــرایطی کودک باید از قبل برای این موقعیت اجتماعی 
جدید آماده شود. در غیر این صورت ممکن است با سختی های 

زیادی مواجه شود. 
دوست یابی در مدرسه برای بعضی از کودکان کار سختی است؛ 
والدین وظیفه دارند این مهارت را به فرزند خود آموزش دهند. 
والدین بهتر است مفهوم دوستی و مهارت دوستیابی را چندین 

ماه پیش از ورود به مدرسه برای کودک خود شرح دهند.
توجه داشته باشید که سازگار شدن با محیط ناآشنا برای کودکان 
استرس زا بوده و ممکن است به سلامت روانی آن ها آسیب وارد 
کند. بنابراین توصیه می شود روزهای ابتدایی در کنار فرزند خود 

حضور داشته و به او برای یافتن دوست جدید کمک کنید.
کودک بیشــتر زمان خود را در کنار خانواده و والدینش سپری 
می کند. به همین دلیل می توان گفت، خانواده موثرترین نقش را 

برای تقویت مهارت های دوست یابی کودک بر عهده دارند. 
خانواده اولین اجتماعی اســت که کودک، بودن در آن را تجربه 
می کند. اگر کودک در محیط دوستانه پرورش یابد، خود به خود 
مهارت های دوست یابی را نیز آموزش خواهد دید. به عبارت 
دیگــر، اگر پدر، مادر و فرزندان رابطه ی مناســبی با یکدیگر 
نداشته باشند، کودک نیز از کمبود مهارت های دوست یابی در 

مدرسه رنج خواهد برد. 
بهترین کلاس برای آموزش مهارت های دوست یابی در مدرسه، 

حضور در اجتماع است. والدین می توانند به همراه فرزند خود 
در وقایع اجتماعی شرکت کرده و مهارت های مهم زندگی را به 

او آموزش دهند. 
از اجتماعات مناســب برای کودکان پیش دبستانی می توان به 

گردش، تفریح، سینما رفتن و... اشاره کرد. 
روانشناسان از دنیای بازی و اســباب بازی برای درمان انواع 
اختلالات رفتاری در کودکان استفاده می کنند. به عبارت دیگر، 
بــازی کردن به کودکان کمک می کند تا بــا دیگران به بهترین 
نحو تعامل برقرار کنند. به همیــن دلیل، بازی های جمعی نیز 
بهترین فضا برای تقویت مهارت دوســت یابی در مدرســه ی 
کودک محسوب می شود. اکثر بازی های دسته جمعی به صورت 
رقابتی برگزار می شــود. بنابراین اگر کودک در تیم برنده شود، 
اعتماد به نفس خود را افزایــش داده و خجالتی بودن خود را 
کنار می گذارد. همچنین در صورتی که کودک احساس باخت 

را تجربه کند، شیوه ی کنترل خشم را نیز آموزش خواهد دید.
معمولا برقراری اولین ارتباط برای دوســت یابی در مدرسه از 
اهمیت زیادی برخوردار است. چنانچه کودک اولین گام برای 
ایجاد رابطه ی دوستانه را به درستی طی کند، رابطه ی با دوام تری 
را تجربه خواهد کرد. شاید شما هم شنیده باشید که می گویند: 
»نگه داشتن دوست از پیدا کردن آن سخت تر است.« بر اساس 
این عبارت توصیه می شــود که مهارت گذشتن از اشتباهات 

دیگران را به کودک خود آموزش دهید. 
عذرخواهی کردن، از اصول اساســی برای دوســت یابی در 
مدرسه اســت که به کودک کمک می کند تا از روابط خود در 
مقابل اشتباهات محافظت کند. اگر کودک بتواند با آغوش باز 
اشتباهات خود را قبول کند، می تواند با عذرخواهی کردن خطای 

خود را نیز جبران کند.
مهارت های دوست یابی در مدرسه نیز مانند دیگر مهارت های 
مهم زندگی به آموزش نیاز دارد. در این راه، پرسنل مدرسه به 

اندازه ی والدین دخیل هستند. 

دوست یابی دغدغه اصلی کودکان در مدرسه

تاوان این ضعف مدیریت را والدین دانش آموزان باید بدهند که مجبورند خودشان با خودروی شخصی 
و تک سرنشین و یا دربست و تاکسی و... رفت و برگشت فرزندانشان را انجام دهند

  برخی از والدین دانش آموزان مدارس دانشــگاه در چهارراه مرادی بندرعباس نیز نتوانســته سرویس مدرسه بگیرند و 
شــرکت ســرویس مدرسه ای نیز که سال گذشته جابجایی دانش آموزان این مدرســه را انجام می داد، اعلام کرده است که 

کمبود سرویس دارد و نمی تواند خدمات دهی کند.
  این موضوع باعث می شــود والدین خودشــان سرویس مدرسه فرزندشان شــوند و از امورات دیگر بازبمانند و همچنین 
بدلیل عدم حضورشان در ادارات و...، برای ساعاتی امور ارباب رجوعان هم مختل شود. چرا مسئولان نتوانستند در تابستان 

سرویس مدارس را ساماندهی و نرخنامه را زودتر مصوب واعلام کنند تا والدین با مشکل مواجه نشوند؟

امین زارعی

 

آگهی فروش به شرط صادرات)مزایده عمومی(
 مؤسسه اقتصادی در نظر دارد نسبت به فروش مقادیری کالا)انواع سیگار( با وضعیت موجود

نوع کالا:انواع سیگار

به صورت نقد

از طریق مزایده کتبی عمومی و به شرط صادرات اقدام نماید.
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 زمان بازدید :
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محل بازدید : 
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***
محل ثبت نام و دریافت پاکت پیشنهاد و برگزاری مزایده:

متقاضیان محترم جهت دریافت فرم شرکت در مزایده می توانند از تاریخ 1402/07/03 الی 1402/07/09 از 
ساعت ۸ صبح تا 12       بازگشایی پاکات مورخه 1402/07/10 ساعت 11:00

به نشانی : 
 *** آدرس : بندرعبــاس ، بلــوار جمهــوری اســلامی ، نرســیده بــه ســه راه جهانبــار،  انتهــای 

بلوار بازرگانی ، پلاک 20 
و یا جهت کسب اطلاعات بیشتر و تهیه فرم به سایت WWW.SAA.S.IR مراجعه نمایند.
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